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 محل استقرار دانشکده علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی شرق استان در شهرستان میناب و دانشکده محل استقرار دانشکده علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی شرق استان در شهرستان میناب و دانشکده
 علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی غرب استان در شهرستان بندر لنگه خواهد بود علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی غرب استان در شهرستان بندر لنگه خواهد بود

موافقت وزارت بهداشت با استقلال دانشکده های موافقت وزارت بهداشت با استقلال دانشکده های 
علوم پزشکی شرق و غرب هرمزگان علوم پزشکی شرق و غرب هرمزگان 

صفحه 1 را بخوانید

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی  گروه خبر// 
با استقلال  هرمزگان از موافقت وزارت بهداشت 
و غرب  دانشکده های علوم پزشکی شرق  کامل 

هرمزگان خبر داد. 
  به گــزارش خبرنگار دریا، دکتــر غلامعلی جاودان 
گفت: به استناد رای صادره در دویست و نود و دومین 
جلسه شورای گسترش دانشــگاه های علوم پزشکی 
دانشگاه های علوم پزشکی در ۲۶ اردیبهشت ۱۴۰۳ با 
ارتقاء دانشکده های علوم پزشکی شرق و غرب استان به 
دانشکده های علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی 
شرق و غرب هرمزگان موافقت شد. دکتر جاودان افزود: 
طی این مجوز که به امضای دکتر عین الهی وزیر بهداشت 
درمان و آموزش پزشکی رسیده است؛ پس از استقرار 
ستاد های دانشکده های شرق و غرب استان مدیریت 
حوزه های آموزش، بهداشــت، درمــان، غذا و دارو و 

اورژانس پیش بیمارستانی شهرستانهای واقع در شرق و 
غرب استان تحت پوشش این دانشکده ها قرار خواهد 
گرفت. وی عنوان کرد: محل اســتقرار دانشکده علوم 
پزشــکی و خدمات بهداشتی و درمانی شرق استان در 
شهرســتان میناب و دانشکده علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی و درمانی غرب استان در شهرستان بندر لنگه 
خواهد بود. وی اظهار کرد: پس از اســتقرار ستادهای 
مدیریتی و کارشناســی حوزه های توسعه، بهداشت و 
درمان این دانشــکده ها شبکه های بهداشت و درمان، 
بیمارستانهای تابعه،اورژانس های پیش بیمارستانی  به 
دانشــکده های فوق محول خواهد شد. دکتر جاودان 
ضمن تقدیر از وزیر بهداشــت و معاونین وزارتخانه به 
ویژه معاونین آموزشــی و بهداشــتی وزارت، نماینده 
ولی فقیه و امام جمعه بندرعباس، اســتاندار هرمزگان، 
نمایندگان مردم اســتان در مجلس و ســایر مسئولین 

استانی که در این راستا تلاش و مساعدت کردند؛ گفت: 
امیدواریــم با تداوم حمایتها و همراهی این عزیزان هر 
روز شاهد توسعه و ارتقاء خدمات آموزشی و بهداشتی 

و درمانی در استانمان باشیم.

موافقت وزارت بهداشت با استقلال دانشکده های
 علوم پزشکی شرق و غرب هرمزگان 

آگهي مزايده عموميآگهي مزايده عمومي

روابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان جنوبروابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان جنوب

محل تحویل پاکت ها و هماهنگی جهت بازدید:
بندرعباس، كيلومتر 13 جاده اسكله شهيد رجايي، شركت فولاد هرمزگان جنوب، ساختمان هرمز1- اتاق 109- واحد فروش خدمات 

و اقلام مازاد.
همچنين متقاضيان محترم براي آگاهي بيشتر مي توانند در ساعات اداري با شماره تلفن 31888601-076 و يا 076-33530003 

داخلي 8601 تماس حاصل فرمايند و يا به سايت فولاد هرمزگان www.hosco.ir مراجعه نمايند.

تاريخ شروع فروش اسناد
1403/02/25

تاريخ گشايش پاكت ها
1403/03/08

تاريخ پايان فروش اسناد
1403/03/03

آخرين مهلت تحويل پاكت 
1403/03/07 تا ساعت 15:00

شماره مزايده
030401

شرح كالا
لجن آهن اسفنجی

مقدار )كیلوگرم(
35،000،000

مبلغ ضمانت )ريال(
حداقل 5 درصد مبلغ پیشنهادی

موضوع مزایده: فروش 35،000 تن لجن آهن اسفنجی
شرکت فولاد هرمزگان جنوب درنظر دارد اقلام مازاد خود را مطابق جدول ذيل از طريق مزايده عمومی به فروش برساند. اشخاص 
حقوقی می توانند مطابق جدول زمانی انجام مزايده )به استثنای روزهای تعطيل رسمی( پس از واريز مبلغ 500/000 ريال به شماره 
حساب 0111111100008 نزد بانک ملی شعبه گمرک بندرعباس - بنام شركت فولاد هرمزگان جنوب و ارسال فيش واريزي به 
شماره فكس 33530055-076 و يا پســت الكترونيک moradpoor.s@hosco.ir  نسبت به خريد اوراق، هماهنگی جهت بازديد از 

موضوع مزايده )حداقل 48 ساعت قبل از حضور بايد هماهنگی های لازم صورت پذيرد( و تحويل پاكت اقدام نمايند. 
لازم بذكر است متقاضی بايستی در فيش واريزی شماره مزايده را جهت دريافت اسناد مربوطه قيد نمايد همچنين درج شماره تماس 

الزامی می باشد.
اخذ نمونه از موضوع مزايده و انجام آزمون های مرتبط كيفی و صحه گذاری نتايج بر عهده شركت كننده در مزايده می باشد.

شرکت فولاد هرمزگان جنوب

جدول زمانی انجام مزایده:

شرکت فولاد هرمزگان  )جنوب(

زورگازیزورگازی شرکت پخش فرآورده های نفتی به شهروندان بندرعباسی 
صفحه 8 را بخوانید
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مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان خبر داد
کاشت ۲ میلیون و چهارصد نهال حرا 

در سواحل خلیج فارس
  گروه خبر // تاکنــون دو میلیون و چهارصد نهال حرا 
در هفت شهرستان ساحلی هرمزگان کاشت شده است.مدیر 
کل منابع طبیعی و آبخیــزداری هرمزگان گفت: ۳ میلیون 
نهال حرا توســط منابع طبیعی و با مشارکت جوامع محلی 
در هرمزگان تولید شــده است که از این تعداد نهال تاکنون 
دو میلیون و چهارصد نهال در ســواحل هرمزگان کاشــته 
شده است.این نهال ها در ســواحل جاسک، میناب، قشم، 
 سیریک، بندرعباس، بندرلنگه و بندر خمیرکاشته شده است.

محمد نور موســوی گفت: هزینــه ۶۰ میلیارد تومانی این 
نهال ها از محــل اعتبارات اســتانی و کمک صنایع غرب 
بندرعباس بویژه پالایشــگاه نفت و نفت ســتاره و فولاد 
کاوه تامین شده اســت.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
هرمزگان گفت: کاشــت نهال حرا در هرمزگان در راستای 
طرح مردمی کاشــت یک میلیارد درخت در کشور است.

به گزارش ایســنا ؛ محمد نور موسوی بومی سازی جوامع 
محلی و اقتصاد دریا محور، حفظ اکوسیســتم و حفاظت از 
منابع طبیعی و همچنین ایجاد اشتغال برای اهالی را از اهداف 

اجرای این طرح در هرمزگان اعلام کرد.
مدیر کل مدیریت بحران استانداری هرمزگان:
 قرارگاه سلام محور مشارکت بخش خصوصی 

و دولتی در مدیریت بحران است
  گروه خبر// مدیر کل مدیریت بحران استانداری هرمزگان 
تشکیل قرارگاه سلام در ســطح ملی و کارگروه های آن در 
استان ها تجربه موفق دولت ســیزدهم در مدیریت بحران با 
مشارکت بخش خصوصی و دولتی است.به گزارش خبرنگار 
دریا، مدیر کل بحران استانداری هرمزگان  طی جلسه کارگروه 
اســتانی ذیل قرارگاه ملی سلام گفت : تشکیل قرارگاه سلام 
در دولت سیزدهم توجه به اهمیت مشارکت بخش خصوصی 
در چرخه مدیریت بحران و پاســخ به مخاطرات بوده است.

وی ایجاد آمادگی مطلوب سازمانی و عملیاتی برای پاسخ به 
بحران را دستاورد مهم این قرارگاه برشمرد و گفت: کارگروه 
استانی قرارگاه سلام در هرمزگان از سال گذشته در حوزه های 
آموزش ، اجرای مانور و آماده ســازی تیم های واکنش سریع 
بویژه در حوزه صنایع غرب  برنامه ریزی داشــته که هم در 
مسیر پدافندغیرعامل هم در مواجهه صحیح با بحران تأثیرگذار 
است.حسن زاده با اشاره به ســه رکن مهم در قرارگاه سلام 
افزود: شناســایی و ســازماندهی ، بکارگیری و فرماندهی 
همچنین پیمان مشترک ایمنی و مدیریت بحران جمعی از ارکان 
اصلی فعالیت های قرارگاه ســلام است و هدف از اجرای این 
طرح علاوه بر توانمندسازی شرکت ها در مدیریت و پاسخ به 
بحران ایجاد هم افزایی بین ظرفیت نیروی انسانی و تجهیزات 

در زمان پاسخ به بحران می باشد.

  درحالــی طرح نور درحال اجراســت و اقشــار 
مختلف نیز با برگزاری تجمــع هایی ،حمایت خودر 
را از مجریان این طــرح و بخصوص نیروی انتظامی 
اعلام کرده و خواســتار تداوم و افزایش گسترش چتر 
اجرایی طرح هســتند که نیاز است در برخی حوزه ها 
اجرای طرح تشدید شود.اماکن یکی از بخش هایی که 
ضرورت دارد اجرای طرح نور در آن گســترش یابد. 
همچنان در برخی اماکن تجاری، ورزشــی و... شاهد 
کشف حجاب هایی هستیم که در گام نخست بایستی 
به متصدیان این اماکن تذکرات جدی داده شــود تا هم 
خودشان و هم اســتفاده کنندگان از خدمات شان به 
موضوع حجاب توجه داشــته باشند. برخی از اماکن 
ورزشی که در ساعاتی سانس آقایان و ساعاتی سانس 
 بانوان اســت، همچنان مشاهده می شــود  که برخی 
خانــم ها بدون حجــاب وارد این مراکز شــده و یا 
خارج می شــوند کــه ضــرورت دارد از تمامی این 
اماکن ورزشــی بازدید های محســوس ونامحسوس 
 صورت گرفته و تذکرات لازم داده شــده و درصورت 
عدم توجــه ، اقدامات قانونی صــورت گیرد. برخی 
از صنوف نیز نســبت به حجاب بی تفاوت هستند و 
ضرورت دارد از این صنــوف در حوزه های مختلف 
بازدید شــود و تذکرات لازم به متخلفان داده شده و 
از کســانی که قوانین را بطور کامل رعایت می کنند، 
تجلیل شود. البته طرح نور بخوبی در هرمزگان در حال 
اجراست و فرمانده انتظامی هرمزگان هم در مورد شیوه 
اجرای طرح نور و مراحل برخورد با کسانی که حجاب 
را رعایت نمی کنند، گفت: بنای نیروی انتظامی بر تذکر 
است و اگر فرد خاطی به حرف نیروی انتظامی توجه کند، 
دیگر کاری با فرد خاطی نداریم. سردار جاودان افزود: 
در اصناف فروشنده ای که پروانه بهره برداری گرفته تا 
خدماتی به مردم ارائه دهد، اگر ارزش های اسلامی را 
زیر سوال ببرد، در مرحله اول شامل تذکر همراه با تعهد 
کتبی می شــود، در مرحله دوم یک هفته، مرحله سوم 
دو هفته از فعالیت آنها جلوگیری می شــود و مرحله 
چهارم اگر تمکین نکند با پرونده قضایی به دستگاه قضا 
معرفی می شــود و مجازات قانونی هم اعمال می شود. 
وی گفت: در داخل خودرو هم اگر سرنشین یا راننده 
 حجاب را رعایت نکنند، بعد از تذکر در مرحله بعدی 
۱۵ روز به صورت سیستمی این وسیله نقلیه در سیستم 
راهور توقیف شــده و هیچ فعالیت نقــل و انتقالات 
نمی توانند کنند و در مرحله بعد توقیف فیزیکی خودرو 

است.
  علی زارعی

لزوم تشدید اجرای طرح نور در اماکن 

پشت پرده سیاست 

  
آسیب شناسی واعظی از دولت رئیسی

 رئیس دفتر روحانی: نقطه قوت رئیســی ارتباط بیشــتر با مردم است. دولت سیزدهم 
بی تجربه است .احمد واعظی که در دولت اول تدبیر و امید بر منصب وزارت ارتباطات 
تکیه زده و در دولت دوم نیز ریاست دفتر حسن روحانی را بر عهده داشت؛ این روزها 
مسئولیت سیاسی حزب اعتدال و توسعه را بر عهده دارد. او در تازه ترین گفت و گوی  
خود با فارس از اصلاح حکمرانی ســخن گفته، انتخابات مجلس و میزان مشــارکت 
را مورد ارزیابی و آســیب شناســی قرار داده و تاکید می کند که اگر شرایط تغییر کند 
احتمال کاندیداتوری علی لاریجانی در انتخابات ریاست جمهوری جدی است. او در 
 بخش دیگری از سخنان خود به بیان ناگفته هایی از دولت تدبیر و امید و ساعات کاری 
رئیس جمهور سابق پرداخته و در بخش دیگری از سخنانش نیز انتقادات صریح خود را 
به دولت آقای رئیسی مطرح می کند که در ادامه بخش های مهم آن را به گزارش فارس 
می خوانید: *تمام نقدهایی که جناب آقای رئیسی در زمان انتخابات علیه دولت آقای 
روحانی طرح می کرد، با شــدت خیلی بیشتر به خودشان وارد است و شرایط چندین 
برابر بدتر شده است؛ از قیمت ها گرفته تا شرایط اجتماعی.این که ایرنا و ایران و کیهان و 
غیره بنویسند همه چیز خوب است که مردم قبول نمی کنند. در دولت قبل که پروژه های 
بزرگ را افتتاح می کردیم، می گفتیم، تا زمانی که ســفره مردم درست نشود و به واسطه 
سیاست های اتخاذی مردم را به آینده امیدوار نکنیم، افتتاح پروژه ای که بر زندگی مردم 
اثر نگذارد، نمی تواند شرایط را عوض کند. هرچند پروژه های زیرساختی برای توسعه 
کشور لازم است.* می خواهم تأکید کنم سیاست دولت آقای روحانی این نبود که همه 
موانع و مشکلات را ارجاع بدهد به دولت قبلی.* اگر بخواهیم سه سال اول دولت یازدهم 
را با سه سال اول آقای رئیسی مقایسه کنیم، به هر طریق و از هر منظری که مقایسه کنید، 
می بینید که آن زمان بهتر بوده است. با هر روشی که مقایسه کنید. قاطعانه می گویم.* 
)این مطلب که آقای واعظی در دولت روحانی رئیس جمهور اصلی است( در اتاق های 
فکر مخالفین دولت بوده و این گفته ها خلاف واقع است.* آقای روحانی صبح که نماز 
می خواند به سرکار می آمد و شب هم ساعت ۱۱- ۱۲ کَمِ کَمِ دو کارتابل پر از نامه را به 
دفتر ایشان می فرستادم.خودم که معمولاً ساعت 7.۵ صبح به دفتر می رسیدم، تا یک خبر 
می خواندم و روزنامه ها را نگاهی می کردم، آقای روحانی حدود ساعت ۸ کارتابل هایی 
را که شب قبل فرستاده بودم، دستور می دادند. یعنی این روال بود و مرتب انجام می شد. 
حالا حتماً در خبرهای مختلف خواندید و شنیدید که ما مکرر در هفته چند روز جلساتی 
داشتیم که در کمترین حالت ساعت ۹ شب تمام می شد. بارها هم آقای روحانی و من 
در ریاســت جمهوری شب را گذراندیم ولی بحث این نیست. مردم از ما این حجم کار 
فشرده را نمی خواهند. به همین دلیل هم هرچه که این شایعات را پخش کردند هیچ اثری 
نکرد. مردم از ما کار می خواهند، مردم از ما می خواهند که زندگی شان درست و مطلوب 
بچرخد.*من فکر می کنم آن تیمی که باید دولت را اداره کند که شــامل رئیس جمهور، 
معاون اول و رئیس دفتر اســت، تجربه دولت داری در گذشته را ندارند....تیم اقتصادی 
دولت، تیم یک دســتی که بخواهد هدفی را که در حال حاضر حل مشکلات اقتصادی 
است، به ثمر برساند، نیست. در زمان ما، در خطبه های نماز جمعه سراسر کشور، ائمه 
جمعه بخش قابل توجهی انتقاد به دولت وارد می کردند. اما الان می گویند در این شرایط 
خاص اقدامی نکنید تا متحد باشیم فلذا حرفی نزنیم.* نقطه قوت دولت رئیسی همین 
ارتباط بیشتر با مردم است، بیشتر هم خود آقای رئیسی و نه وزرا و سایر دولتمردان که 
مثل بقیه هستند.*من فکر می کنم آقای لاریجانی در شرایط عادی نمی آیند. مگر این که 
یک علامت درست دریافت کنند. اگر سیاست در انتخابات سال آینده همانند سال ۱۴۰۰ 
باشد و تغییر نکند و رد صلاحیت شود، چرا بیاید؟ این که بی خود راجع به دختر و پسر 
فردی صحبت کنند و بعدش هم معلوم بشود که هیچ کدام درست نیست، امر نامستحسن 
و ناصوابی است. بالاخره آبرو چیزی نیست که شما بروید بخرید. آبرو دارایی مغتنمی 

است که شما از اول روزی که وارد سیاست و جامعه می شوید ذره ذره جمع می کنید.

سر و ته بحث آقای قالیباف
 ســعدا... زارعی// سر و ته بحث آقای قالیباف چهار چیز است؛/ - زندگی اشرافی/- 
مقابل بعضی لوایح قرار داشتن/- وضع فرزندان/- ماجرای سیسمونی نوه/۱-  زندگی 
اشــرافی، وی با توجه به مسئولیت های سنگینی که داشته می توانسته به صورت خیلی 
عادی زندگی مرفهی داشته باشد که البته از مدیر جهادی و انقلابی پذیرفته نیست بدون 
آن که چنین چیزی خلاف شرع یا عرف باشد.زندگی اشرافی در زمانه ما سه وجه دارد؛ 
اســراف در خرج کردن، منزل آن چنانی  و خودروی نامتعارف اما قالیباف در این ســه 
 وجه چطور اســت؟ منزل او در شهرک شهید دقایقی است. من منزل او نرفته ام اما منزل 
شهید سلیمانی، منزل آیت ا... موحدی کرمانی و منزل محسن رضایی که کاملا شبیه منزل 
قالیباف است، رفته ام و انصافا منزل متعارفی است که سپاه در اختیار آنان قرار داده  وخودروی 
وی پژوپارس است که متعارف می باشد.هیچ گزارش مستندی در باره مخارج نامتعارف 
او ندیده ام.یک بار به تازگی برای توضیح جنگ غزه به دفترش دعوت شدم، در خیابان 
شهید عراقی که واقعا منزلی کوچک و محقرانه بود. در این جلسه خیلی متواضعانه پرسید 
مجلس برای کمک به غزه چه کاری می تواند بکند؟ مواردی عرض و واقعا در زمانی کوتاه 
دنبال شد.۲- دربارۀ توقف بعضی لوایح که به دلیل وجود اشکالات، صلاح نظام در اصلاح 
آن ها بود، لذا فشارهای زیاد را بر خود هموار کرد و چیزی نگفت. ۳-در مورد فرزندی که 
سنش به چهل رسیده و ما به طور غیر منطقی پدر را مسئول کار پسر می دانیم، واقعا هنوز 
معلوم نیست پسر چه کار منکری مرتکب شده و پدر در این منکر چه نقشی داشته است. 
 بله یک وقت پسر از موقعیت پدر سوء استفاده می کند و اگر این رابطه نبود آن استفاده واقع 
نمی شد. یک موقع از استفاده یا استفاده سوئی حرف می زنیم که جمع کثیری بدون نسبت 
یا با نسبت انجام می دهند و یکی هم فرزند یک یا چند مسئول است. در این جا پدری را 
قطعا شریک جرم پسر و مشارکت کننده در آن دانستن درست نیست . سکوت ظاهری پدر 
در چنین مواردی ، ملاکی برای  راضی شمردن پدر از موضوع نیست. سخن گفتن چنین 
پدری هم تمام کننده جوی که ساخته شده نیست چون جو سازان از هر کلمه توضیحی باز 
داستان تازه ای ساز می کنند. ۴-  درباره سفر دختری که شوهر دارد و به یک سفر خارجی 
دارای روابط حسنه با ایران رفته و به فرض خریدهایی هم کرده است، مثل خرید سیسمونی، 
باز همین نکات وجود دارد؛ اولا از جنبه انقلابی درست نیست ، ثانیا خلاف شرع و عرفی 
رخ نداده است ، ثالثا به فرض خلاف بودن به پدر ربط ندارد، رابعا هیچ دلیلی بر رضایت 
پدر و توان او از بازداشتن دختر و داماد وجود ندارد، خامسا دلیلی بر اظهار مخالفت علنی 
پدر از فعل دختر و دامادی که زندگی مستقلی دارند وجود ندارد. سادسا هیچ نشانه ای 
از عــدم اعتراض پدر به فعل دختر و داماد در اختیار نداریم. اما اما اما عملکرد قالیباف 
در مسئولیت های مختلف پیش روی ماست، عملکردی که به صفت پرکاری، امانتداری، 
جهادی بودن و انقلابی بودن متصف شده است و چه ملاکی برای داوری منصفانه از این ها 
پر ارج تر است؟ آیا روایت رهبری برای ما به اندازه روایت سیسمونی هم حجیت ندارد؟ 
آیا آماج قرار دادن این مدیر توسط دشمنان شناخته شده کافی نیست تا ما در چنین جایی 
 نایستیم؟ قالیباف یکی از معدود تکیه گاه های قطعی حاج قاسم سلیمانی در مدیریت دشوار 
بحران های ســوریه، لبنان، فلسطین، عراق و یمن بود . قالیباف با شجاعت تمام و بدون 
 محاســبه حرف و حدیث ها به حاج قاسم کمک کرد و هیچ جا یک کلمه نگفت. کاش 
می شد اندکی از خاطرات را در این مورد مرور کنم تا فرق قالیباف با کسانی که مسئول 
بودند و سر قرار حاج قاسم در سوریه نرفتند و خسارت عظیمی به منافع ملی ایران زدند 

تا مبادا کسی را از خود برنجانند، معلوم شود. کاش و صد کاش....
تازه های مطبوعات

کیهان -  این روزنامه در واکنش به نامه سرگشاده حسن روحانی نوشت: آقای روحانی 
می داند در متن اسلامی و همچنین در همه نظام های حقوقی، میزان حال فعلی افراد است. 
بنابراین تأیید صلاحیت او در گذشته - صرف نظر از درستی یا نادرستی آن- دلیلی بر 

تداوم آن صلاحیت به عنوان چک سفید امضا نیست.

 شرق- این روزنامه درخصوص محکومیت سه ساله وزیر سابق کشاورزی دولت رئیسی به 
حبس  در این باره سوالاتی را مطرح کرده و گفته است کجا سابقه داشته که در سطح وزیر، 
چنین فسادی رخ دهد؟ چرا  هنگامی که نوبت به حامیان شان رسید، نه تنها کوچک ترین 
خبری را درز ندادند بلکه به جای برکناری، استعفایش را پذیرفتند و همچنان از مشاورت 

آنان بهره می گیرند؟ 
 ایران- این روزنامه در خصوص فساد چای دبش گفته که نخستین برخوردها با این پرونده 
از سوی معاون اول رئیس جمهور صورت گرفت. اواخر بهمن ماه ۱۴۰۱مدیران صنعت چای 
کشور در نامه ای به محمد مخبر، نسبت به نحوه تخصیص ارز واردات چای شکایت کردند. 
معاون اول رئیس جمهور، با ارجاع مسئله به دستگاه های مربوطه موضوع را در دستورکار 
قرارداد. بعد از این بود که جابه جایی های مدیریتی در سطوح کلان وزارت جهاد کشاورزی 

صورت گرفت.
 اعتماد - عباس عبدی نوشت: انتخابات تهران که رکن اصلی انتخابات کشور است، نه واجد 
معنای رقابت شفاف و نه واجد برنامه سیاسی بود و از همه مهم تر واجد مشارکت معنادار 
و مثبت نیز نبود. راه یافتن به مجلس با آرای کمتر از ۳ درصد، زنگ خطری جدی اســت 
که برخی از اصول گرایان آن را شنیدند ولی کافی نیست و باید در سیاست های جاری نیز 
تجدید نظر شود و الا آثار و تبعات این وضع را در ناامیدی از اصلاح امور خواهیم دید و این 

خسارت سنگینی برای کشور است.
 جوان - مرگ جمعی از شــهروندان در سوانح رانندگی، از مهم ترین سیاست های کاهش 
جمعیت کشور است که باعث شده بخشی مهم از جمعیت جوان و کار کشور را یا از چرخه 
زندگی خارج کند یا روی صندلی چرخدار بنشــاند تا هزینه های آن روی دوش دولت و 
خانواده ها سنگینی کند....روشن است در وضعیت موجود اگر به جای سالانه ۱7 هزار نفر، 

7۰۰ هزار نفر هم در تصادف ها کشته شوند باز هم اتفاقی نمی افتد. 
انعکاس

انتخاب خبرداد: ایرج مسجدی سفیر سابق ایران در عراق به عنوان معاون هماهنگ کننده 
نیروی قدس سپاه منصوب شده است. پیش از این سردار شهید محمدهادی حاج رحیمی 
عهده دار این مســئولیت بود. شــهید حاج رحیمی در اردیبهشت ۱۴۰۰ به سمت معاون 
هماهنگ کننده نیروی قدس منصوب شده بود. ایشان با اصرار خود به سوریه اعزام می شود 
و در نهایت نیز در همین مأموریت به آرزوی دیرینه خود دست می یابد و به فیض شهادت 

نایل می آید.
 رجانیوز خبرداد: احمد وحیدی وزیر کشور در حاشیه جلسه هیئت دولت گفت: به تازگی 
برخی تلاش کردند با انتخاب گزینشی از مطلبی، انتخابات و کار بزرگ مردم ایران را زیر 
سوال ببرند، مطرح شد که مردم شریف ایران حماسه آفریدند و برخی سعی کردند این جمله 
را به مرحله دوم انتخابات ربط بدهند و راجع به آن اظهارات متفاوتی کردند؛ اما واقعیت این 

است آن چه مطرح شد راجع به کل انتخابات بود.
 جماران نوشت: ســیدمحمد صدر، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت:  وزارت 
 خارجــه باید جایگاه ایران در جامعه جهانی را ارتقــا دهد/ بدون مذاکره با طرف مقابل، 
تحریم ها برداشته نخواهد شد/ تاریخ ایران گواه عدم تجاوز ما به کشورهای همسایه است/ 
باید در رابطه با همسایگان به سمت تنش زدایی برویم/ما توانستیم با واکنشی که به حمله 

رژیم اسرائیل به مقر دیپلماتیک ایران در سوریه داشتیم، بازدارندگی را احیا کنیم.
 دیده بان ایران خبرداد: محمدعلی رامین، مشاور مطبوعاتی محمود احمدی نژاد با انتشار 
متنی در شبکه داخلی »ایتا« از فرزندش یاسین رامین و عروسش مهناز افشار »اعلام برائت« 
کرد. در برائت نامه خود با »ساده لوح« خطاب کردن پسرش مدعی شد که ازدواج او با مهناز 
افشار، هنرپیشه سینما، برای »بهره برداری از موقعیت همدیگر« بوده است.حکم تبرئه یاسین 
رامین در خصوص پرونده اختلاس از ســازمان هلال احمر به تازگی از سوی دیوان عالی 
نقض و او به سه سال حبس و   پرداخت ۸7۳ هزار و ۸۸7 یورو جریمه نقدی محکوم شد.

حفظ جوانی جمعیت
 با فرزندآوری به موقع زوجین جوان 

  گروه خبر // معاون اجرایی و معاون فنی معاونت بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از مرکز مشاوره پیش از ازدواج 
سیدالشهدای شهرســتان بندرعباس بازدید کردند.به گزارش 
خبرنگار دریا؛ در این بازدید معاون اجرایی معاونت بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان ضمن آرزوی سعادت و نیک 
بختی برای زوجین گفت:ازدواج یکی از مهمترین تصمیم های 
زندگی هر فردی اســت که اگر درســت اتخاذ شود می تواند 
ســلامت فردی، خانواده و اجتماع را در تمامی ابعاد آن حفظ 
کند  وی با اشــاره به هفته جمعیت و لزوم نامگذاری این هفته 
تصریح کرد:زوجین جوان با فرزندآوری به موقع می توانند سهم 
خود را در جوانی ایران لحاظ کنند.این بازدید با حضورمدیر 
جوانی جمعیت ، سلامت خانواده و مدارس معاونت بهداشتی 
و معاون اجرایی مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس انجام شد.

گروه خبر // نماینده ولی فقیه در هرمزگان با 
اشاره به اینکه نگرش و دیدگاه جامعه تاثیر 
مهمی بر روی نرخ رشد جمعیت دارد، گفت: 
تمام اقشار و لایه های جامعه باید برای جوانی 

جمعیت وارد میدان شوند. 

  حجت الاسلام و المسلمین محمد عبادی زاده در 
دیدار با معاونان و مشاوران امور بانوان و خانواده 
دســتگاه های اجرایی هرمزگان، با اشاره به لزوم 
تغییر نگرش جامعه در خصوص افزایش جمعیت، 
عنوان کرد: بررسی آمارها نشان می دهد که نرخ 
رشد جمعیت در مناطق روستایی مطلوب تر است 
که این امر نشــان دهنده تاثیــر نگرش و دیدگاه 
جامعه بر نرخ رشــد جمعیت است.وی بیان کرد: 
باتوجه به این نکته که برخی از خانواده ها دارای 
فرزندان اندکی هستند که در دوران پیری و بیماری 

پدر، نمی توانند اقدام به مراقبت و نگهداری کنند؛ 
به همین جهت شــاهد ظهــور پدیده های پدران 
سرراهی به میزان اندک هســتیم که در صورت 
عدم تغییر رویکردها، باعــث بروز چالش های 
جدی خواهیــم بود.امام جمعه بندرعباس با بیان 
اینکه دارا بودن ۲ فرزند فقط نرخ رشــد جمعیت 
را حفظ می کند، خاطرنشان کرد: کارشناسان متعدد 
پیش بینی کرده انــد که ایران در صورت تداوم این 
روند تا ۱۵ ســال آینده با چالش جدی در حوزه 
جمعیت روبرو خواهد بود کــه تاثیرات خود را 

 روی ابعاد اقتصاد، سیاسی و غیره خواهد گذاشت.
حجت الاسلام و المســلمین عبادی زاده، جوانی 
جمعیت را یک مسئولیت همگانی دانست و تشریح 
کرد: تمام اقشار و لایه های جامعه باید برای تحقق 
اهداف در این زمینه وارد میدان شوند.به گزارش 
ایرنا، وی در پایان بــرای افزایش نرخ جمعیت 
پیشنهاد کرد: کودکستان کارکنان دستگاه های دولتی 
در چند نقطه از شهر برای دسترسی کارمندان ایجاد 
شود تا شرایط نگهداری کودکان توسط کارکنان 

شاغل در دستگاه های اجرایی هموارتر شود.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:  

جوانی جمعیت يک مسئولیت همگانی است

سرمقاله

 گروه خبر //  استاندار هرمزگان در جلسه بررسی طرح ها 
و پروژه های دریاپایه، تمرکز بر هماهنگ ســازی، تطبیق 
قوانین، بهره گیری از مشاوران بین المللی و مطالعات انجام 

شده را مورد تاکید قرارداد.
   در جلسه کارگروه توسعه دریا محور به ریاست مهدی دوستی 
اســتاندار هرمزگان، طرح ها و پروژه های تعریف شــده گروه 
گردشگری، راه و شهرســازی بررسی شد.استاندار هرمزگان با 
تاکید بر اهمیت استفاده از مشاوران بین المللی، افزود: دستگاه های 
عضو کارگروه باید در جلســه آتــی موفق ترین الگوی جهانی 
توسعه دریایی حوزه خود را معرفی کنند تا به چشم انداز مناسبی 
برای طرح های تأیید شده دست پیدا کنیم که مطالعات جامع مرکز 
پژوهش های مجلس در حوزه توسعه مرجع در دسترسی است. 

همچنین ارائه لیست مشاوران بین المللی کمک می کند کارگروه 
بتواند مشاور تخصصی توسعه برای هر حوزه درنظر بگیرد.مهدی 
دوســتی ضمن بررســی طرح ها و پروژه های تعریف شده ذیل 
آن در بخش راه و شهرســازی بر ایجاد هماهنگی در ترانزیت، 
تاکید کرد و افزود: در توسعه دریا محور صرفا راه نمی خواهیم، 
هماهنگ کردن و تطبیق قوانین حمل و نقلی نیز برای تسریع و 
تسهیل ترانزیت اهمیت ویژه ای دارند که لازم است بیشتر برای 
احصاء و حل اینگونه مسائل وقت گذاشته شود، نمونه آن تعریف 
مسیر سبز گمرک است.وی ایجاد هماهنگی بین طرح های حوزه 
دریا را مهمترین اصل در برنامه ریزی دانست و گفت: منافع ملی 
در توسعه دریامحور اولویت اســت و طبق زمانبندی بسیاری 
از برنامه هــا بویژه پروژه های بزرگ مقیاس در دولت های آینده 

به اتمام می رســند.نماینده عالی دولت در استان همچنین تاکید 
اســت: حضور یا ارتباط وبیناری با صاحبنظران استانی و ملی 
نیز می تواند باعث رشد ذهنی ما در مسیر توسعه دریاپایه باشد 
و دبیرخانه لازم اســت این بستر را فراهم کند.به گزارش ایسنا 
؛در این جلسه بندهایی از تصویب نامه هیأت وزیران با موضوع 

توسعه دریامحور نیز مرور شد.

استاندار هرمزگان:

منافع ملی در توسعه دریامحور اولویت است

گروه خبر // رئیس سازمان صنعت، معدن 
ادامه بررسی  و تجارت هرمزگان گفت: در 
مســائل تولیــد و تجــارت، از طرحها و 
واحدهای صنعتی با حضور قائم مقام وزیر 
 صنعت، معدن وتجــارت در امور بازرگانی 

بازدید شد. 
   خلیل قاسمی در حاشیه بازدید از واحد تولیدی 
موبایل و تبلت اوتل، گفت: در راســتای جهش 
تولید و تامین مواد اولیه و تکمیل زنجیره تولید، 
برخی از واحدهای تولیدی نیازمند تخصیص و 

تامین ارز هستند که بازدیدها و نشستها، به نتایج 
خوبی ختم شــد.وی ضمن تاکید به ثبت برنامه 
تولید واحدهای تولیدی افزود: امسال برای اینکه 
واحدهای تولیدی بتوانند ارزشان را دریافت کنند 
باید برنامه تولید خود را در سامانه جامع تجارت 

برای یکسال به ثبت برسانند.
  قاسمی بیان داشت: پس از تکمیل در سامانه 
جامع تجارت و تایید همکاران، دفاتر تخصصی، 
تایید نهایی انجــام و به بانــک مرکزی برای 
تخصیص ارز ارســال می شود. رئیس سازمان 

صنعت، معدن و تجارت افزود: مرحله اول این 
نیاز برای واحد تولیدی موبایل و تبلت اوتل تایید 
شده و برای تامین ارز آن به بانک مرکزی انتقال 
داده شده است.به گزارش تسنیم ، وی با اشاره به 
واردات انجام شده واحد تولیدی موبایل و تبلت 
اوتل، افزود: درخواست این واحد، افزایش تولید 
و نیازمندیهای آتی اســت که واردات آن انجام 
شده است که انشــا الله در روزهای آینده برای 
افزایش تولید این واحد نیز برنامه ریزی خواهیم 

داشت.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان خبر داد 

دریافت ارز با ثبت برنامه تولید در سامانه جامع تجارت 

خبر

خبر

مفقودی

مفقودی

مفقودی

 اصل قرارداد واگذاری زمین )مبایعه نامه ( 
به شماره 7/9۲/183۲صدور9۲/6/1 بنام 
عبدالقادر تاتا قطعه ۲۵ واقع درمنطقه آزاد 

قشم . روستای دهخدا مفقود 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد

  اصل قرارداد واگذاری زمین 
)مبایعه نامه ( به شماره 7/88/3070/ص 
صدور88/7/1۲ بنام صدیق تاتا قطعه ۲4  
واقع درمنطقه آزاد قشم .روستای دهخدا 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد

اصل قرارداد واگذاری زمین )مبایعه نامه ( 
به شماره 7/88/309۵/ص صدور88/7/14  
بنام صالح  ایمانی قطعه 43 واقع درمنطقه 

آزاد قشم .روستای دهخدا مفقود 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد
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سید ابوالحسن جعفری سرویس استان 

ها // استاندار بوشهر از تسهیل در روند 
فعالیت های ســرمایه گذاری در استان 
خبر داد و گفت: اعتبار پاسخ استعلام 
افزایش  اقتصادی  سرمایه گذاری  برای 

یافت.
بــه گــزارش خبرنــگار دریــا، احمد 
محمدی زاده در نشســت شــورای اداری 
اســتان بوشــهر اظهار کرد: با تلاش های 
صورت گرفته شــاهد موفقیت های بسیار 
 خوبی در عرصه اقتصادی اســتان بوشهر 

هستیم.
وی تصریح کرد: اســتان بوشهر در حوزه 
شــرکت های دانش بنیان رتبه سوم و در 

رتبه نخســت کشــوری  ارزش  زنجیره 
را کســب کرد که از خدمــات و فعالیت 
کارگروه اقتصادی اســتان بــا محوریت 
معــاون هماهنگی امور اقتصادی اســتان 
با  می شــود.محمدی زاده  قدردانی  بوشهر 
تاکید بر تســریع در نصــب و راه اندازی 
نیروگاه برق خورشــیدی کوچک مقیاس 
ویژه خانواده های مددجو اســتان بوشهر 
گفت: یک نکته بسیار مهم در سال جهش 
تولید با مشارکت مردم برای جذب منابع 
و ســرمایه گذاری مردم در حوزه اقتصاد 
حمایت مدیران دســتگاه های اجرایی از 

سرمایه گذاری و کارآفرینی مردم است.

وی ادامه داد: مدیران دستگاه های اجرایی 
در ترغیب مردم در عرصه سرمایه گذاری 
اقتصــادی ضمــن حمایــت، پیگیری و 
پشــتیبانی باید مشــکلات و موانعی که 
ســرمایه گذاران بخــش خصوصی با آن 

مواجه هستند برطرف کنند.
استاندار بوشهر از افزایش اعتبار پاسخ به 
استعلام برای سرمایه گذاری اقتصادی خبر 
داد و بیان کرد: اعتبار پاسخگویی به استعلام 
در امر ســرمایه گذاری تاکنون ۶ ماهه بود 
چون این زمان برای سرمایه گذاران برای 
طی شدن فرایند لازم کوتاه بود مهلت پاسخ 
به اســتعلام از ۶ ماه به یک سال افزایش 
یافت و همه مدیران پاســخ استعلام برای 
ســرمایه گذاری با اعتبار یک ساله صادر 

می کنند.
محمدی زاده با گرامیداشــت سوم خرداد 
سالروز عملیات غرورآفرین فتح خرمشهر 

جزئیات این عملیات را برشــمرد و اظهار 
داشــت: عملیات فتح خرمشــهر از ابعاد 
گوناگون دارای اهمیت اســت و با وجود 
اینکه دشــمن بعثی از این عملیات مطلع 
بود ولی رزمندگان موفق به فتح خرمشهر 
شدند.وی عملیات وعده صادق را برگرفته 
از تجارب عملیات فتح خرمشهر دانست 
و بیان کرد: در این عملیات با اینکه رژیم 
صهیونیســتی و حامیان آنها از کشورهای 
مختلف غربی اطلاع کامل داشتند و با تمام 
امکانات آماده بودند ولی این عملیات کمر 
اسرائیل غاصب شکســت و اقتدار ایران 

اسلامی را نشان داد.
استاندار بوشــهر فتح خرمشهر در تاریخ 
مقاومت هشــت ســال دفــاع مقدس را 
افتخار آفرین دانســت و خاطرنشان کرد: 
در فتح خرمشهر با اینکه رژیم بعث عراق 
با حمایت های ویژه کشــورهای مختلف 

جهان همــراه بود وعــده خداوند متعال 
که حــق بر باطل پیروز می شــود محقق 
شد و ان شــاءالله وعده خدا در پیروزی و 
 آزادسازی فلسطین اشغالی به منصه ظهور 

می رسد.
محمــدی زاده با گرامیداشــت ۱۴ خرداد 
سالروز ارتحال امام راحل و قیام ۱۵ خرداد 
گفت: در این راستا برنامه های متنوعی با 
محوریت ســپاه امام صادق علیه الســلام 
استان بوشهر مورد توجه ویژه قرار گرفته 

و اجرایی می شود.
وی ادامه داد: بر اســاس تصمیم مدیران 
دستگاه های اجرایی استان بوشهر هر کدام 
از دستگاه ها یک مراسم به مناسبت سوم 
خرداد و یک برنامه ویژه ۱۴ و ۱۵ خرداد 
در نزدیک ترین مسجد و محل استقرار اداره 
خود با حضور اقشار مختلف مردم برگزار 

می کنند.

عکس روز

طرح : معصومه زارعیطرح : معصومه زارعی

سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها 
// رییس مرکز تحقیقات پزشکی هسته ای 
خلیج فارس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر 
از درمان غیرتهاجمی ســرطان پوست با 
در  بار  اولین  برای  رادیواکتیو  رنیوم  ذرات 
کشور در مرکز تحقیقات پزشکی هسته ای 

بوشهر خبر داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  پروفســور "مجید 
اسدی" در گفت وگو با خبرنگاران اظهار کرد: 
درمان جدید بیماران مبتلا به ســرطان پوست 
در   )Non-Melanoma( غیرملانومــا 
کشــور برای اولین بار در بیماران با کارسینوم 
ســلول بازال با همکاری پزشکان متخصص 
پوســت در مرکز تحقیقات پزشکی هسته ای 
بوشــهر و تهیه رادیودارو توسط شرکت پارس 

ایزوتوپ از تیرماه سال گذشته آغاز شد.

عضو وابســته فرهنگســتان علوم پزشــکی 
جمهوری اسلامی ایران افزود: این نوع درمان 
در سه گروه کاربردی بیمارانی که جراحی برای 
آن ها کمتر امکان پذیر اســت )وجود تومور در 
صورت یا انتهــای اندام ها و یا نواحی ژنیتال(، 
بیمارانی که منع انجام جراحی دارند )سن بالا، 
بیماری زمینه ای همراه، آن هایی که به جراحی 
رضایت نمی دهند(، در موارد مشکل تکنیکی 
برای انجام رادیوتراپــی )ضایعات قبلًا درمان 
شده، ضایعات با ســطوح نامنظم )روی بینی، 

گوش و انگشتان( و نیز ضایعات بزرگ است.
اســدی یادآور شد: این روش درمانی جدیدی 
اســت که غیرتهاجمی، بــدون درد، بدون نیاز 
به بیهوشــی و جراحی اســت و هیچ ملاحظه 
خاصی بعد از این نوع درمان نیاز نیســت.وی 
Rhenium-" تصریح کرد: درمان موسوم به

SCT" فرآیندی اغلب تک جلســه ای است 
که در آن پزشــکان مــاده ای خمیری را روی 
ضایعه پوستی به مدت چند دقیقه تا حداکثر ۳ 
ساعت می مالند و سپس برداشته می شود و فرد 
هیچ گونه اشعه ای بعد از آن نخواهد داشت و این 
مدت کوتاه کافیست تا سلول های سرطانی از 

بین برود.
رییــس مرکز تحقیقات پزشــکی هســته ای 
خلیج فارس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر ادامه 
داد: ایــن خمیر رزینی حاوی ذرات رادیواکتیو 
است که می تواند سرطان های غیر ملانوما برای 
 Basal( مثال سرطان کارسینوم سلول بازال
Cell Carcinoma( و نیز اسکواموس 
سل کارسینومای جلدی موضعی را از بین ببرد.

وی گفت: در مطالعات انجام شده میزان موفقیت 
بالای ۹۵ درصد گزارش شده است.

آرزو توکلی سرویس اســتان ها // استاندار کرمان 
گفت: معــادن مس مقیاس کوچک برای شــرکت 
مس شاید جذابیت نداشــته باشد، اما شرکت های 
خصوصی به فعالیت در ایــن معادن ورود کنند که 

درآمدزا و اشتغالزا است. 
به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ محمد مهدی فــداکار در 
ســومین روز از همایش کرمان آیدکس ۲۰۲۴ و در پنل 
فرصت های سرمایه گذاری در صنایع پایین دستی مس 
در دانشــگاه هایتک ماهان کرمان بیان کرد: مس پس از 
زغال سنگ قدیمی ترین صنعت استان کرمان است و نماد 
توسعه جدید در استان محسوب می شود و ظرفیت های 
بی بدیلی دارد.وی تاکید کرد: حدود 7۵ درصد از ذخائر 
مس کشور در استان کرمان وجود دارد که همه کشور باید 

از این ظرفیت بی بدیل استفاده کنند.

اســتاندار کرمان ادامه داد: برگشت حقوق معادن در مورد 
مس بهتر شده است و برآورد می شود که امسال یک هزار 

و ۴۰۰ میلیارد ریال حقوق دولتی مس به کرمان برگردد.
وی خاطرنشــان کرد: صنعت مس ظرفیت بسیار بزرگی 
برای اشتغال و درآمدزایی و ارز آوری دارد و کاتد تولید 

شده مس حتما به صنایع جنبی تبدیل شود.
فداکار تصریح کرد: نباید مس فقط صدور کاتد باشد زیرا 
ما به درآمد و اشــتغال نیاز داریــم که در حوزه های بالا 
دستی و پایین دستی مس این کار انجام شود.وی بیان کرد: 
در بحث تولید مس طرحی با فناوری بالا توسط یکی از 
شرکت های داخلی در حال انجام است که انقلابی در این 
حوزه ایجاد می کند.اســتاندار کرمان افزود: دنیا در آینده 
حتما به مس نیاز دارد و اگر اکتشافات بزرگ انجام شود 

حتما میزان ذخیره بیشتر هم می شود.

نوبت اول

استاندار کرمان:

 شرکت های خصوصی در معادن مقیاس کوچک مس شرکت های خصوصی در معادن مقیاس کوچک مس 

سرمایه گذاری کنند سرمایه گذاری کنند 

برای نخستین بار در کشورصورت گرفت

درمان غیرتهاجمی سرطان پوست با ذرات رنیوم رادیواکتیو در بوشهردرمان غیرتهاجمی سرطان پوست با ذرات رنیوم رادیواکتیو در بوشهر

استاندار بوشهر:

سرمايه گذاری در استان بوشهر تسهیل شد

  // حسن ســیلاوی ســرویس اســتان ها 
اســتاندار خوزســتان گفت: هفت اســتان 
به عنــوان مرزهــای شــلمچه و چذابه در 
 اســتان خوزســتان برای ایام اربعین تعیین 

شده اند.
به گــزارش خبرنــگار دریا، علی اکبر حســینی 
محراب در نشســت کمیته زیرساخت ستاد اربعین 
حسینی استان خوزستان عنوان کرد: امسال مبحث 
اربعین در زمینه های اسکان، حمل و نقل، پزشکی 

و ســایر نیازهای زائران مانند، آب آشامیدنی، یخ، 
آذوقــه و تمهیدات مختلف همچون تســهیل روند 
تردد در گذرگاه های مــرزی و موضوعات مرتبط 
بــا گذرنامه های زوار به صورت جدی در دســت 

پیگیری است.
وی افزود: امســال یک اقدام بسیار خوب و مؤثر 

انجام شد و از طریق مذاکره و موافقت کشور عراق 
ســاز و کاری جهت ثبت ورود و خــروج زائران 
اعمال خواهد شد که موجب تسهیل روند ترافیک 
در مرزها و رفاه زائران می شــود به این صورت که 
مهر مبــدأ ورود یا مبدأ خروج از مرزهای متفاوت 

برای مأموران مرزی مورد تأیید و قابل قبول باشد.

حسینی محراب بیان کرد: برای تأمین پروازها، قطار، 
اتوبوس و همچنین ورود وســایل شخصی مباحث 

لازم مطرح شد و مورد بررسی قرار گرفت.
استاندار خوزستان عنوان کرد: در مرزهای شلمچه 
و چذابــه برای کارهای ســاخت و ســاز و دیگر 
خدمات اســتان های اصفهان، فارس، کهگیلویه و 

بویراحمد، چهارمحال و بختیاری، بوشــهر، تهران 
و یزد به عنوان اســتان های معین تعیین شده اند و 
برنامه ریزی ها در راســتای اینکه خدمت رســانی 
 مناســبی بــه زائران صــورت گیرد در دســت ا

نجام است.
وی گفت: از تجربیات سال های گذشته نیز استفاده 
کردیم به عنوان مثال با همفکری و تعامل بین بخشی 
 امسال شاهد بروز ازدحام اتباع خارجی در چذابه 

نخواهیم بود.

استاندار خوزستان خبر داد 

تعیین تعیین 77 استان در اربعین امسال به عنوان معین مرزهای خوزستان  استان در اربعین امسال به عنوان معین مرزهای خوزستان 

حســن سیلاوی سرویس اســتان ها //  رییس 
اداره حفاظت محیط زیست دزفول گفت: هرگونه 
فعالیت صیادی و فروش ماهی رودخانه ای تا زمان 
صدور پروانه صید، همچنــان در دزفول ممنوع 

است. 
بــه گزارش خبرنگار دریا ؛  مســعود نوری پور بیان 
کرد: بازار فروش ماهی در این شهرســتان توســط 
محیطبانان ایــن اداره پایش و عامــلان فروش غیر 
 مجاز ماهی رودخانه ای شناسایی و اقلام فروش آنها 

ضبط شد.
وی مهمتریــن دلیل ممنوعیت صیــد را فراهم کردن 
 فرصت بــرای احیای جمعیــت آبزیــان در فصل 
تخم ریــزی و زاد آوری درروردخانه ها دانســت و 
افزود: پایان محدودیت های صیادی مشروط به پایان 
دوره تخم ریــزی ماهیان رودخانه ای و همچنین اخذ 

پروانه فعالیت از سازمان محیط زیست است.
رییس اداره حفاظت محیط زیســت دزفول بیان کرد: 
تخم ریزی ماهیان رودخانه ای تا نیمه تابســتان ادامه 

دارد که در این مدت هر گونه فعالیت صیادی و فروش 
ماهیان رودخانه ای در دزفول ممنوع است.

وی با بیان اینکه پایان ممنوعیت صیادی در رودخانه 
دز از طریق رســانه های جمعی اطلاع رســانی می 
شــود، افزود: صیادان و فروشندگان ماهی به منظور 
حفظ زنجیره زیســتی رودخانه دز و نجات جمعیت 
 ماهیان بومی از خطر انقراض، تــا زمان اعلام پایان 
محدودیت ها توسط این سازمان از هر گونه اقدام غیر 

قانونی پرهیز و در سبد خرید یا فروش خود از سایر 
گونه های پرورشی و غیر بومی استفاده کنند.

رهاسازی ماهیان بومی در رودخانه دز به منظور احیا 
و افزایش غنای زیســتی این رودخانه طی سال های 
اخیر توسط خیرین و دوستداران محیط زیست به طور 
مستمر انجام می شــود.یک قاضی دزفولی در اقدامی 
شایســته، رهاسازی پنج هزار بچه ماهی در رودخانه 

دز را جایگزین حبس تعدادی از متهمان کرده است.

صید و فروش ماهی رودخانه ای در دزفول همچنان ممنوع استصید و فروش ماهی رودخانه ای در دزفول همچنان ممنوع است

 علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها // مدیرکل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشــگری استان یزد، تشکیل شورای 
ترکیبی در بافت تاریخی یزد را برای انتقال دغدغه های ساکنان به 
مسئولان و نیازسنجی از سوی معتمدان محلات ضروری دانست.
به گزارش خبرنگار دریا، سیدمحمدرستگاری در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: تلاش برای جذب اعتبارات برای حفاظت از بافت تاریخی 
یزد انجام می شود اما هرگز هیچ اعتباری کفاف حجم بزرگ نیازهای 
موجود را ندارد از این رو مشارکت مردمی می تواند در این محدودیت 
اعتباری کارسازی باشد.وی ادامه داد: مردمی سازی مدیریت بافت 
تاریخی یزد بسیار حائز اهمیت است چرا که با تشکیل شورای ترکیبی 
از ساکنان بافت تاریخی و به کار گیری معتمدان، نیازسنجی بر اساس 
نیاز ساکنان بافت تاریخی انجام شده و به مسئولان منتقل می شود.این 
مسئول گفت: در هر یک از محلات بافت تاریخی یزد که مردم ورود 
کرده اند، وضعیت به مراتب بهتر شده است از این رو این الگو برای 
همه محلات بافت تاریخی کارساز است به این ترتیب کارشناسان با 
معتمدان محلی در ارتباط بوده و نیاز سنجی کرده و نسبت به تعریف 
خط مشی و اولویت بندی تخصیص اعتبارات اقدام می کنند.مدیر کل 
میراث فرهنگی صنایع دستی و گردشگری استان یزد با تاکید بر اینکه 
نگاه نباید صرف ثبت بناهای تاریخی باشد، اضافه کرد: ثبت بناهای 
واجد ارزش اهمیت دارد اما ثبت تنها گام برای حفاظت از بنا نیست 
بلکه باید بتوانیم اعتبار مورد نیاز برای حفاظت بناهای با ارزش را 
نیز تأمین کنیم، برخی از بناهای تاریخی در گذشته به ثبت رسیده 
اما به دلیل محدودیت اعتبارات تنها در فهرست آثار ثبتی قرار داد و 
توانایی بازسازی و بهسازی آن را نداشتیم.وی درباره بهسازی بافت 
تاریخی اظهار کرد: اعتبارات ملی بافت تاریخی یزد باید افزایش یابد 
و نیازها بســیار فراتر از اعتبارات استانی است. یک فرصت خوب 
برای بهسازی بافت تاریخی تخصیص تسهیلات مصوبات سفر رئیس 
جمهور در قالب طرح بازآفرینی شهری با اعتبار هزار میلیارد تومان 

است که به هر بنا ۳۰۰ میلیون تومان تسهیلات پرداخت می شود.

اصغر بشارتیاصغر بشارتیصید چل بنی -چل بنی نوعی روش صید سنتی آبزیان در غرب جزیره قشم است صید چل بنی -چل بنی نوعی روش صید سنتی آبزیان در غرب جزیره قشم است 
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فرهنگ وهنر

آثاری که دبیر شورای فرهنگ عمومی
 مطالعه آنها را توصیه کرد

  گــروه فرهنگی // عاطفه خادمی دبیر شــورای فرهنگ عمومی 
می گوید: کتاب های تربیتی مثل آثار آقای محســن عباســی ولدی با 
موضوع تربیت فرزندان را به خاطر مادر بودنم و کتاب های معرفتی مثل 
آثــار مرحوم علی صفائی حائری و آیت الله مجتبی تهرانی را به خاطر 
خودسازی مطالعه و توصیه می کنم.عاطفه خادمی دبیر شورای فرهنگ 
عمومی با حضور در سی و پنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران گفت: 
حوزه مطالعاتی  تخصصی ام بیشتر فرهنگی و حکمرانی فرهنگی است. 
تحصیلات دانشگاهی من در حوزه حکمرانی و سیاستگذاری فرهنگی 
است و در عرصه های زنان، خانواده و حکمرانی فرهنگی نیز کنشگری 
دارم.وی افزود: اما حوزه مطالعاتی موردعلاقه ام تربیتی و معرفتی است. 
کتاب های تربیتی مثل آثار آقای محسن عباسی ولدی با موضوع تربیت 
فرزنــدان را به خاطر مادر بودنم و کتاب های معرفتی مثل آثار مرحوم 
علی صفائی حائری و آیت الله مجتبی تهرانی را به خاطر خودســازی 
بیشتر می خوانم و به دیگران معرفی می کنم. اهل رمان  خواندن نیز هستم.

دبیر شورای فرهنگ عمومی بیان کرد: برای اولین بار است که یک خانم 
به عنوان دبیر شورای فرهنگ عمومی انتخاب می شود. با واکنش های 
متفاوتی پس از دریافت این مسؤلیت روبه رو شدم و نگرانی هایی که در 
پی این انتصاب وجود داشــت را درک می کنم چون اولین بار است که 
یک خانم در سمت شورای فرهنگ عمومی فعالیت می کند. من نسبت به 
کنشگری یک خانم در این عرصه اصرار داشتم تا تبیین شود با باورمندی 
به شاخص های الگوی سومی که در منظومه فکری رهبر معظم انقلاب 
وجود دارد که یکی از آن شاخص ها حفظ اولویت خانه و خانواده است، 

می شود فعالیت های انقلابی انجام داد.
پخش سریال جدید با بازی رضا شفیعی جم 

   گروه فرهنگی // سریال »پشت پرده« که آداب و رسوم، فرهنگ و 
هویت خانواده های یزدی را به تصویر می کشد، از شنبه- ۲۹ اردیبهشت 
ماه از شبکه دو سیما پخش می شود. مجموعه »پشت پرده« به کارگردانی 
 محمدرضا حاجی غلامی و تهیه کنندگی مصطفــی رضوانی ازامروز  
 ۲۹ اردیبهشت ماه حوالی ســاعت ۲۱ و ۱۵ دقیقه روانه آنتن شبکه 
دو سیما می شود.این سریال که با حضور هنرمندان یزد و تهران تولید 
شده است، به مســائل اجتماعی از جمله فرزندآوری می پردازد و از 
این رهگذر مخاطب را با سبک زندگی مردم استان یزد آشنا می کند.
رضا شــفیعی جم، میرطاهر مظلومی، حسین سلیمانی، مریم کاویانی، 
آزیتا ترکاشوند و حدیثه تهرانی از جمله بازیگران این سریال هستند.به 
گزارش ایسنا ؛ سریال »پشت پرده« که آداب و رسوم، فرهنگ و هویت 
خانواده های یزدی را به تصویر می کشد، در مرکز هنری رسانه ای نهضت 

و با همکاری استانداری و صدا و سیمای استان یزد تولید شده است.

خبر

گروه فرهنگی // رئیس سازمان حج و زیارت با ارائه توضیحاتی درباره برقراری 
عمره در سال ۱۴۰۳، آخرین وضعیت خدمات رسانی به لحاظ تغذیه، اسکان و 

درمان زائران ایرانی در حج را تشریح کرد. 
   سیدعباس حسینی با اعلام اینکه شمار زائران ایرانی در عربستان از مرز 
چهار هزار نفر گذر کرده است، یادآور شد: قرار است ۸7 هزار و ۵۵۰ نفر در 

قالب ۶۲۲ کاروان به حج اعزام شوند.
  یک گروه قیمتی از حج کم شده است

    او با اشــاره به گروه های قیمتی حج امســال، اظهار کرد: در مکه، امسال 
۵ گروه قیمتی و در مدینه ۴ گروه قیمتی وجود دارد. ســال گذشته مکه ۶ 
گروه قیمتی و مدینه ۵ گروه قیمتی داشــت. امسال از کف گروه های قیمتی، 
یک گروه را کلا حذف کرده ایم، یعنی پایین ترین سطح حذف شده است و در 

گروه هایی که داریم ارتقاء کیفیت در هتل اتفاق افتاده است.
  اجاره هتل برای زائران ایرانی در رقابت با ۱۰ کشور

  رئیس ســازمان حج و زیارت درباره رقابت ایران برای در اختیار گرفتن 
هتل در حج، گفت: ما در رقابت با دیگر کشورها هتل ها را برای زائران اجاره 
می کنیم. تقریبا بیش از ۵۰ کشــور که جمعیت قابل ملاحظه ای از زائران را 
دارند، در حوزه اسکان حج با یکدیگر رقابت دارند. در واقع ما در رقابت با 
حدود ۱۰ کشــور که جمعیتی نزدیک به زائران ایران دارند، برای در اختیار 
گرفتــن هتل، رقابت داریم. در عالم رقابت و چانه زنی برخی هتل ها را ما و 
برخی دیگر را رقبا موفق می شــوند اجاره کنند. در چنین وضعیتی، مالکان 
هتل ها شرایط مالی و سطح تعامل کشورها را درنظر می گیرند. بیشتر مالکان 
هتل های ما همان هایی هستند که سنوات قبل با سازمان حج و زیارت ایران 
همکاری داشتند و ارتباط دو طرفه برقرار شده است،  با این وجود، در بازار 
رقابت باید قیمت ها را چانه زنی کنیم و هر که قیمت مناســب تری دهد ما به 

سمت اجاره آن هتل می رویم. 
   در کشور عربستان سعودی )مکه و مدینه( ما تقریبا نازل ترین قیمت ها را 
به دست می آوریم.حسینی درباره کادر درمان و بهداشت حج امسال، توضیح 
داد: تقریبا ۳۸۰  کادر بهداشت و درمان امسال حج را همراهی می کنند. دو 
بیمارســتان در شهر مکه و مدینه داریم و تعداد درمانگاه تخصصی در شهر 
مدینه به دو واحد و در مکه به ۵ واحد می رســد. در هتل ها هم مطب های 
۱۶ و ۲۴ ســاعته داریم. اگر موضوع تخصصــی پیش آید به کلینک های 
تخصصی مراجعه می شــود و اگر به مراقبت های تخصصی نیاز شــد بیمار 
حتما به بیمارســتان های تخصصی مکه و مدینه منتقل می شود و اگر بیمار 
شــرایط خاصی و یا به عمل جراحی نیاز داشــت برای اقدامات بیشتر در 

بیمارستان های عربستان هماهنگ می شود.
  ۸۰۰ نفر از کادر اجرایی حج کم شده است

  رئیس سازمان حج و زیارت درباره »زائر خدمه« ها در حج امسال، گفت: 
حدود دو سال است که برای افزایش سهمیه حجاج، از کادر اجرایی در حوزه 
فرهنگی و ستادی و عوامل اجرایی کاسته می شود. ما سعی داریم این جریان 
را مدیریت کنیم، بنابراین از نیروهای بومی کشور میزبان استفاده می کنیم و 
یا آنچه قابل واگذاری است به زائران مستعد می سپاریم، بنابراین بحث »زائر 
خدمه« و »خدمه افتخاری« مطرح شد.او اضافه کرد: ما توانستیم در دو سال 
گذشته حدود ۸۰۰ نفر از کادر اجرایی را کاهش دهیم و امسال تقریبا حدود 
۳۰۰ نفــر به عنوان »زائر خدمه« در حج حضور دارند،  به اضافه افرادی که 
داوطلبی و ناشــناس خدمت می کنند. تقریبا در هر کاروان، ۵ تا ۱۰ نفر در 

راستای خدمت به زائران کمک می کنند.
  زمان ثبت نام عمره هنوز معلوم نیست

  حسینی درباره زمان برقراری عمره اظهار کرد: در دیدار کارگزاران حج با 
مقام معظم رهبری اعلام کردیم که عمره شــروع شده و بعد از عملیات حج 
انشاالله تدوام خواهد داشت، اما زمان ثبت نام به فرایند نیازی دارد که باید طی 
شود و لازم است برای موضوعات هواپیمایی،  مسکن، زیرساخت، حمل و 
نقل، تعیین نرخ ارز و انتقال آن، بین دو کشور هماهنگی ها و توافق هایی شود، 

بعد از آن می توان تاریخ ثبت نام آن را مشخص کرد.
  ممنوعیت هایی درباره استعمال دخانیات و بلند حرف زدن

  رئیس سازمان حج و زیارت در ادامه، به زائرانی که به حج مشرف می شوند، 
توصیه کرد: مقررات کشــور میزبان را رعایت کنند، چه در موضوعاتی مثل 
همراه نداشــتن اقلام و داروهای ممنوعه و چه مقرراتی مثل محدودیت های 
اســتعمال دخانیات در اماکن زیارتی و عمومی عربستان و یا با صدای بلند 
صحبت کردن در محیط های عمومی تر،   به ویژه در مساجد. توصیه می شود 
همه این نکات رعایت شــود.او همچنین از زائران درخواست کرد فرصت 
یک نواختی، یکرنگی و هم نشینی در حج را مغتنم شمارند و در سمینارهایی 

که در طول اقامت در حج برگزار می شود حضور داشته باشیم.
  پیشاپیش عذرخواهی می کنیم! 

  به گزارش ایســنا ؛ حسینی سپس به برخی کمبودها در دوران حج تمتع با 
توجه به تراکم جمعیت در دو شهر مکه و مدینه اشاره کرد و افزود: برای زائر 
واقعی، حرم محل اقامت اصلی اســت. کسی که خسته حرم و عبادت باشد 
دیگر درجــه و کیفیت هتل را درنظر نمی گیرد. ما بهترین مواد غذایی را در 
کشور خودمان است و قطعا در عربستان امکان طبخ برنج ایرانی یا گوشت با 
کیفیت تولید داخل را نداریم و یا پخت رستوانی مشابه ایران نداریم. علاوه بر 
اینها، شرایط ساختمان هتل ها اجازه نمی دهند پخت غذا برای مثلا دو هزار 
نفر جمعیت ساکن در یک هتل داشته باشیم، بنابراین چند سالی است پخت 
غذا را به خارج از هتل ها منتقل کرده ایم و شرایط به گونه ای نیست که مثل 
ایران خدمات بدهیم، هرچند تمام تلاش خود را به کار می گیریم و از اینکه 
نمی توانیم خدماتی در خور فرهنگ زائران عزیز کشورمان بدهیم پیشاپیش 

عذرخواهی می کنیم. 
    ما امیدواریم حج را عالی برگزار کنیم و زائران را در صحت و ســلامت 
 به کشــور برگردانیم.اعزام حج تمتع از بامداد ۲۴ اردیبهشت ماه آغاز شده و

 زائران تا ۱۸ خردادماه برای شــرکت در مناســک حج به عربستان اعزام 
خواهند شد. 

    

گروه فرهنگی//  بنیانگذار گروه »وقف کتاب برای 
مطالعه در گردش« هرمزگان گفت: کتاب را با طعم 

کباب به مخاطبان عرضه می کنیم.
  مهدی فیروزی ، از خلاقیت گروه »وقف کتاب 
برای مطالعه در گــردش« هرمزگان خبر داد و 
گفت: با ایجاد یک ایستگاه مطالعه در رستورانی 
در بندرعباس، کتاب را با طعم کباب به مخاطبان 
عرضه می کنیم.وی ادامه داد: رستوران سید جواد 
در بلوار امام خمینی )ره(، نرسیده به بیمارستان 
خاتم الانبیا بندرعبــاس، از ایده طرح »وقف 
کتاب برای مطالعه در گردش« اســتقبال کرد و 
این ایســتگاه به مناسبت دهه کرامت با بیش از 
۱۰۰ جلد کتاب آغاز به کار کرد.فیروزی افزود: 
در کنار اجرای این طرح، موسسه فرهنگی هنری 
شهدای گمنام بندرعباس نیز بصورت موازی با  
گروه »وقف کتاب بــرای مطالعه در گردش« 
هرمزگان بــه اهدای کتاب می پــردازد و   به 
مناسبت دهه کرامت در چند مکان مختلف شهر، 
اقدام به اهدای کتاب کرده است.مســئول گروه 
»وقف کتاب برای مطالعه در گردش« اضافه کرد: 
سایر دوستداران کتاب و علاقمند به فرهنگ اگر 
تمایل داشته باشــند چنین ایستگاه هایی را در 

مجموعه خودشان ایجاد کنند، به ما مراجعه کنند 
تا این فعالیت را گسترش دهیم. 

   این فرهنگی خوش فکر هرمزگانی با تحسین 
و قدردانــی از خبرگزاری کتاب ایــران ابراز 
امیدواری کرد: با انتشار خبر، شاهد سیل استقبال 
مردمی در زمینه اشاعه این ایده باشند و به همت 
مردمی در نشر سیره عملی شهدا، گفتمان انقلاب 
اسلامی، جهاد تبیین و بحث مهدویت گام های 
گفت:  همچنین  بردارند.فیــروزی   مؤثرتــری 
کســانی که تمایل به اهدا و وقف کتاب دارند، 
می توانند به کتابخانه امامزاده ســید مظفر )ع( 
مراجعه کننــد و یاریگر گروه جهادی فرهنگی 
محبان امام زمان )عج( باشــند.به گزارش ایبنا، 
بیش از ۱۵ هزار جلد کتاب تاکنون به همت گروه 
»وقف کتاب برای مطالعه در گردش« با پشتیبانی 
خیرین، سپاه پاسداران، نهاد کتابخانه های عمومی 
و سایر اقشــار مردم و ادارات بصورت مرتب 
توسط نیروهای جهادی این گروه در ۵ پایگاه 
شامل مسجد امام شهدای خیابان طلوع، امامزاده 
سید مظفر، رستوران سید جواد، مسجد جامع و 
 مســجد غدیر بندرعباس در اختیار مردم قرار 

می گیرد. 

بنیانگذار گروه »وقف کتاب برای مطالعه در گردش«:

 عرضه کتاب با طعم کباب در بندرعباس عرضه کتاب با طعم کباب در بندرعباس
رئیس سازمان حج:

زمان ثبت نام عمره هنوز معلوم نیست

  

گروه فرهنگی // نشســت هم نشینی دبیرکل نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور با اهالی رسانه در محل 
غرفه نهاد کتابخانه های عمومی کشــور در سی و 
پنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران برگزار و 
در آن، مهدی رمضانــی، دبیرکل نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور درباره موضوعات مطرح نهاد کتابخانه ها 
و همچنین نمایشگاه کتاب تهران صحبت کرد و در 
ادامه هم به پرسش های خبرنگاران در خصوص مسایل 

مهم حوزه کتاب و کتابخوانی پاسخ داد. 
   در ابتدای این نشست، دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور در خصوص اهمیت شناساندن نهاد کتابخانه های 
عمومی به مردم گفت: این موضوع باید به جامعه و مردم 
منتقل شــود که نهاد ذیل فعالیت های خود در خدمت 
مردم است؛ البته ما اقدامات متعددی از درون سازمانی 
 تا مواجهه با مسئولان داریم تا بتوانیم ذیل آن کتابخانه 
را که از آن به عنوان خانه ســوم یاد می کنیم تبدیل به 
برطرف کننده طیف نیازهای گســترده تــری از مردم 
 کنیم. ما در تلاش هســتیم که اگر کسی وقت خالی در 
روزمــره اش پیدا کــرد به کتابخانه به عنــوان مأوا و 
جایگاهی برای مطالعه و همچنین محلی برای استفاده و 
بهره اجتماعی نگاه کند، ما نیز در این مسیر گام برداشتیم؛ 
از سوی دیگر باید به این مساله توجه داشت که رئیس 
جمهور کتابخانه را یکی از ارکان ایجاد عدالت اجتماعی 
می داند، که این اتفاق مهمی است و ما توانسته ایم در این 

مسیر پیش برویم.
   »سند ملی خواندن« به تصویب رسیده است

   رمضانــی در ادامــه پیرامون »ســند ملی خواندن« 
توضیحاتی ارائه کرد و گفت: »سند ملی خواندن« بعد از 
دو سند »نهضت مطالعه مفید« و »ترویج فرهنگ کتاب و 
کتابخوانی« به تصویب رسیده است و با ابلاغ دبیر شورای 
فرهنگ عمومی اکنون به مرحله عملیاتی شدن رسیده 
اســت. در این سند که در پایگاه دولت نیز منتشر شده، 
موضوعات مختلفی آمده و درباره وظایف دستگاه های 
مختلف به تفکیک صحبت شده است. این سند به نوعی 
توجه به سخنان رهبری است که در بازدید از نمایشگاه 
کتاب ۱۴۰۳ به آن ها تاکید کردند؛ یعنی دو موضوع تولید 

محتوای مناسب و ترویج کتابخوانی.«
   تجهیز کتابخانه های سیار

  وی در ادامه به موضوع واگذاری نخســتین خودروها 
برای تجهیز کتابخانه های ســیار به نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور اشاره کرد، که براســاس اعلام وزارت 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی و تعاملاتی که قرار است در 
این زمینه با وزارت صمت انجام شــود، و گفت: یکی 
از شعارهای دولت، تحقق عدالت فرهنگی است که در 
همــه حوزه ها، ازجمله حوزه فرهنگی تحقق پیدا کرده 
است. شبکه کتابخانه های عمومی کشور بعد از مساجد 
و مدارس گســترده ترین شــبکه کتابخانه های کشور 
است. تقویت این مراکز به ویژه در مناطق کم برخوردار 

و حاشیه ای که تراکم جمعیتی بالایی دارد، از طریق ایجاد 
کتابخانه های سیار امکان پذیر است. در دولت سیزدهم، 
تعداد کتابخانه های سیار در کشور ۱۰۰ درصد افزایش 
داشته است؛ در ابتدای دولت، تعداد کتابخانه های سیار 
۲۸ عدد بود و اکنون این رقم به ۵۵ کتابخانه رســیده 
است. دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور با اشاره 
به تعداد کم کتابخانه های سیار در کشور گفت: از آنجا 
که تعداد کتابخانه های سیار در کل کشور بسیار کم است، 
رشد کتابخانه ای در این زمینه چندان محسوس نیست. 
اخیراً با دســتور رئیس جمهور و تاکید وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی و دستور مجدد معاون اول رئیس جمهور 
و رقمی که دولت در بخش کتابخانه های ســیار ابلاغ 
کرده، مقرر شــده ۲۰۰ کتابخانه سیار تا پایان دولت به 
نهاد کتابخانه های عمومی واگذار شود. این موضوع را 

سخنگوی دولت نیز ابلاغ کرده است.
  ۲۰۰ کتابخانه سیار وارد ناوگان کتابخانه ای کشور 

می شود
   رمضانی با بیان اینکه براســاس این اعلام قرار است 
۲۰۰ کتابخانه ســیار وارد ناوگان کتابخانه ای کشــور 
شــود، عنوان کرد: البته در عمل و اجرا باید دید، چند 
کتابخانه سیار تحویل می شود. نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور از چند مســیر این واگذاری خودرو ر ا پیگیری 
می کند اما به نظر می رسد پیگیری این موضوع از طریق 
وزارت صمت زودتر از دنبال کردن آن از طریق وزارت 
سازمان برنامه و بودجه به نتیجه می رسد. براساس اعلام 
خودروسازی زامیاد، پنج خودرو نیسان آماده تحویل به 
نهاد کتابخانه های عمومی است و ان شاالله مراسم تحویل 
آن با انعکاس رسانه ای همراه خواهد بود. دبیرکل نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور به تحویل خودروهای سیار 
از سوی وزارت صمت هم اشاره کرد و گفت: مصوبات 
کتابخانه ای این جلســه شامل موضوعاتی مانند تامین 
منابع کتابخانه هــای عمومی، اتمام پروژه های نیمه تمام 
کتابخانه ای و تکمیل کتابخانه های مرکزی کشور، تحویل 
کتابخانه های سیار و معیشــت کتابداران بود، برخی از 
مصوبات، دارای اعتبار استانی از محل سفرهای رئیس 
جمهور هستند، مانند کتابخانه های مرکزی و تکمیل ۳۱۵ 
کتابخانه عمومی ناتمام کشور که مصوبه برای تکمیل دارد 

و اعتبا سایر مصوبات نیز قرار است پیگیری شود.
  اعتبار خرید کتاب و نشریه در بودجه ۱۴۰۳ نهاد

   رمضانی در پاســخ به پرسشــی درباره میزان اعتبار 
تخصیص یافته برای تامین منابع کتابخانه های عمومی 
کشور در سال ۱۴۰۳ گفت: ســال ۱۴۰۲ در مجموع 
برای خرید کتاب و نشریه از محل بودجه سنواتی نهاد 
حدود ۵۳ میلیارد تومان اعتبار صرف شد. سال جاری 
اگر جدول ۱۲ محقق شود، اعتباری بالغ بر ۱۰۰ میلیارد 
تومان برای خرید کتاب و نشریه در بودجه اختصاص 
داده شده که اولویت با خرید کتاب کمک درسی است؛ 
البته کتاب درسی منبع کتابخانه ای محسوب نمی شود اما 

از آنجا که در جدول بودجه کشور آمده باید لحاظ شود. 
در نهایت بــا ۲۰ درصد افزایش، همین عدد در جدول 
بودجه، قرار است مبنای خرید کتابخانه ای شود. دبیرکل 
نهاد کتابخانه های عمومی کشور درباره تصویب اصلاح 
قانون نهاد کتابخانه ها در مجلس یازدهم گفت: براساس 
قول آقای قالیباف قرار بود این قانون برای تصویب به 
صحن علنی مجلس بیاید اما با پیگیری بیشتر مشخص 
شد؛ رئیس مجلس شورای اســلامی تصور می کردند 
چند ماده قرار اســت اصلاح شود نه یک قانون کامل 
۱۰ ماده ای و بر همین اســاس قطعاً اصلاح این قانون 
به مجلس یازدهم نمی رسد. تصویب اصلاح قانون نهاد 
کتابخانه ها در مجلس دوازدهم قرار اســت در اولویت 

باشد.
  توســعه فعالیت در فضای مجازی از اولویت های 

نهاد کتابخانه هاست
   رمضانــی در این نشســت دربــاره برنامه های نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور درباره تاکید و توصیه رهبر 
معظم انقلاب اسلامی مبنی بر ترویج کتابخوانی در فضای 
 مجازی گفت: نهاد کتابخانه های عمومی کشــور یک 
نهاد خدماتی است که براساس برنامه خدمت محور، عضو 
و کتابدار و کتابخانه تعریف می شود. هر چند خدماتی 
را در بخش مجازی انجام می دهیم اما قرار اســت این 
خدمات سازماندهی و هدفمند شود. در سند ملی خواندن 
و ایجاد اپلیکیشن جامع کتابخانه های عمومی کشور که 
قرار است امسال طراحی آن به اتمام برسد، بحث فعالیت 
در فضای مجازی را با جدیت پیگیری می کنیم، این سکو 
قرار اســت با نام ابتدایی اپلیکیشن جامع کتابخانه های 
عمومی فعالیت کند. وی درباره برنامه هایی که قرار است 
از ســوی نهاد کتابخانه ها با هدف ترویج کتابخوانی در 
فضای مجازی انجام شود، اظهار کرد: توسعه فعالیت در 
فضای مجازی از اولویت های نهاد کتابخانه هاست. البته 
میان فعالیت ترویجی و کاری که با هدف بهره برداری در 
فضا مجازی انجام می شود اساساً تفاوت جدی وجود 
دارد بخش خدماتی و بهره برداری از فضای مجازی که 
به خدمات دهی به اعضای کتابخانه برمی گردد و نیاز به 
خدمات زیرساختی بیشتری دارد و اگر قرار باشد توسعه 
خدماتی داشته باشیم، به خدمات زیرساختی و تصویب 
قوانین لازم در این حوزه نیاز دارد تا بتوانیم به این خدمات 
بپردازیم.دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور در این 
نشست با اشاره به موضوع موریانه خوردگی کتاب ها در 
یکی از کتابخانه های لرستان گفت: رقم اعلامی که گفته 
می شود ۸ تنُ کتاب در این اتفاق از بین رفته کذب محض 
اســت اما در این جابه جایی قطعاً افرادی مقصر هستند 
که با آن ها برخورد خواهد شد؛ زیرا در سفرم به استان 
لرستان درباره انتقال منابع کتابخانه روستایی حضرت 
مهدی )عــج( خرم آباد تذکر داده بودم اما در این انتقال، 
تاخیر صورت گرفته است. در میان این کتاب ها هیچ گونه 

کتاب خطی دیده نمی شود./ همشهری آنلاین

»نحوه ارسال لیست و پرداخت حق بیمه »نحوه ارسال لیست و پرداخت حق بیمه ورود ورود ۲00۲00 کتابخانه سیار به ناوگان کتابخانه ای کشور کتابخانه سیار به ناوگان کتابخانه ای کشور
در سامانه متمرکز لیست هوشمند«در سامانه متمرکز لیست هوشمند«

برای ارسال ليست و پرداخت حق بيمه كافيست با مراجعه به سامانه خدمات غيرحضوری سازمان تامين اجتماعی به نشانی es.tamin.ir و انتخاب 
گزينه« ورود به سامانه«، نسبت به وارد نمودن »نام كاربری« و »گذرواژه« اقدام و پس از انتخاب گزينه »ورود«، از سربرگ »كارفرمايان«، گزينه 
»ليست حق بيمه«و سپس »ارسال ليست حق بيمه« را انتخاب نماييد. در اين مرحله پس از ورود به صفحه »انتخاب كارگاه«، كارگاه مورد نظر را 
مشــخص و از فهرستی كه در »منوی ليست حق بيمه« برای شما نمايش داده می شود، گزينه مربوطه را انتخاب و فرآيند را ادامه دهيد. در اين 

قسمت به عنوان نمونه گزينه«بارگذاری ليست حق بيمه«را انتخاب و فرآيند را تا انتها با شما ادامه خواهيم داد.
پس از ورود به صفحه »بارگذاری فايل های ليســت حق بيمه«، نسبت به بارگذاری فايل های dbf مربوطه از قسمت های »فايل اطلاعات ماهيانه 
كارگاه« و »فايل اطلاعات ماهيانه بيمه شادگان« و همچنين وارد نمودن كد امنيتی اقدام و گزينه »ثبت ليست حق بيمه« را انتخاب نماييد.در صورت 
انجام صحيح مراحل فوق، سامانه ضمن نمايش پيغام موفقيت آميز بودن بارگذاری ليست، كارفرما را به صفحه » جزييات ليست « هدايت می نمايد.

)اين نكته را به خاطر داشته باشيد كه وضعيت درخواست در اين مرحله »ثبت اوليه« خواهد بود.(
صفحه موصوف دارای سه سربرگ«ريز اطلاعات ليست« كه حاوی اطلاعات كارگاه، كارفرما، ستون اظهارات كارفرما و نتيجه پردازش، » سربرگ 
كاركنان/ بيمه شــدگان« حاوی اطلاعات هويتی و دستمزدی بيمه شدگان و »سربرگ خطاها و هشــدارها« می باشد كه در صورت وجود خطا و 

هشدارهای احتمالی موجود در اطلاعات ارائه شده توسط كارفرما، نسبت به نمايش آن به جهت برطرف نمودن آنها اقدام می نمايد.
در اين مرحله كاربر می بايست به جهت ادامه فرآيند و انجام محاسبات بصورت برخط و لحظه ای، بر روی گزينه »پردازش«كليک نمايد.

در صورت موفق بودن پردازش، سامانه ضمن نمايش پيغام »ليست شما با موفقيت پردازش شد«، نسبت به اخذ تاييديه از كارفرما اقدام می نمايد 
)لازم به ذكر است وضعيت درخواست در اين مرحله »تاييد نهايی ليست هوشمند« خواهد بود.(

در اين مرحله با توجه به اينكه اطلاعات و نتيجه محاســبات در ســتون های اظهارات كارفرما و نتيجه پردازش، قابل مشاهده می باشد، كارفرما 
می بايست درصورت تاييد موارد مذكور و به جهت ادامه فرآيند نسبت به انتخاب گزينه »ثبت ليست« اقدام و در صورت عدم تاييد نتيجه نسبت 
به انتخاب گزينه های اصلاح و يا حذف ليست اقدام نمايد. پس از انتخاب گزينه »ثبت ليست« سامانه ضمن اخذ تاييديه، كارفرما را به سربرگ 
»پرداخت« هدايت می نمايد، در اين مرحله كارفرما ضمن مشاهده مشخصات مربوط به پرداخت، می تواند از طريق گزينه »پرداخت از طريق درگاه 

بانک رفاه كارگران« نسبت به پرداخت حق بيمه متعلقه بصورت اينترنتی و بدون محدوديت مبلغ اقدام نمايد.
لازم به ذكر اســت وضعيت درخواست در اين مرحله »در انتظار پرداخت ليست هوشمند« می باشد. پس از ورود به صفحه »اطلاعات پرداخت«، 

كاربر می بايست حسب شرايط نسبت به انتخاب يكی از موارد ذيل اقدام و نسبت به پرداخت حق بيمه اقدام نمايد.
1. دريافت كد ملی از طريق كاربر جاری  2. كد ملی منطبق با شماره كارت  3. شناسه ملی منطبق با شماره كارت 

4. كد اتباع منطبق با شماره كارت 
لازم به ذكر است در صورتيكه كاربر جاری نسبت به انتخاب گزينه های 2 ، 3 و 4 اقدام نمايد، بايد به ترتيب نسبت به درج كامل، شناسه ملی و 

كد مربوط به اتباع خارجی در كادری كه در ذيل اين صفحه تعبيه گرديده است اقدام نمايد.



حوادث جهان

 سه افســر پلیس بر اثر حمله یک باند به خودروی حمل 
زندانیان در شمال فرانســه برای آزادی یک قاچاقچی مواد 
مخدر به ضرب گلوله کشــته و سه نفر بشدت زخمی شدند. 
این حادثه  در یک باجه عوارض بزرگراهی در نزدیکی شهر 
نرماندی رخ داد و منجر به فــرار فرد زندانی و اعضای باند 
شــد که ابتدا با دو خودروی آئودی A۵ و BMW ســری 
۵ فرار کردند.یک منبع پلیس محلــی گفت: »این کمین در 
باجه عوارضی اینکارویل در جاده A۱۵۴ اتفاق افتاد. گمان 
می رود از کلاشنیکف استفاده شــده است.« سه افسر زندان 
کشته و سه تن دیگر بشدت زخمی شــده اند. فرد زندانی که 
متهم به پرونده های مرتبط با قاچاق مواد مخدر است، با باندی 

متشکل از حدود چهار مرد فرار کرد.
  سقوط مرگبار بیلبورد در هندوستان

  طوفان و بارندگی شدید در ایالت »مهاراشترا«ی هند باعث 
ســقوط یک بیلبورد تبلیغاتی بزرگ و مرگ ۱۴ نفر شد.این 
حادثه در منطقه »گاتکوپار«، رخ داده و تاکنون ۱۴ نفر کشته 
و 7۵ نفر مصدوم شده اند.ویدیوهای موجود از این حادثه در 
شبکه های اجتماعی نشــان می دهد بیلبورد غول پیکر در پی 
طوفان شــدید سقوط کرده و بسیاری از وسایل نقلیه زیر آن 
گیر کرده است. این بیلبورد در کنار یک جایگاه سوخت نصب 
شــده بود.در پی وقوع این حادثه، پلیس محلی و نیروهای 
آتش نشانی به محل اعزام شده و مردم را از زیر بیلبورد نجات 
دادند. مصدومان نیز به بیمارســتان منتقل شدند.منابع خبری 
همچنین گزارش کردند، پلیس محلی یک پرونده جنایی علیه 
صاحب بیلبوردی که به طور غیرقانونی نصب شده بود، تشکیل 

داده است.
کشف جسد زن روس در کیسه زباله

 پلیس منطقه پوشکینسکی ســنت  پترزبورگ روسیه در 
تماس تلفنی در جریان کشف جسد تکه تکه شده زن جوانی 
در کیسه زباله ای در اطراف یک روستا قرار گرفت. پلیس با 
حضور در صحنه جرم با جســد زن جوانی که بین ۳۵ تا ۴۰ 
ســال سن دارد روبه رو شــد که به ۲ قسمت تقسیم و داخل 
کیســه زباله گذاشته شــده بود.پلیس با توجه به اینکه هیچ 
مدرک شناسایی همراه جسد نبود پس از بررسی های میدانی 
در صحنه جرم، جســد مثله شده را برای بررسی علت مرگ 
به پزشــکی قانونی منتقل کرد تا پس از آن هویت این زن با 

اقدامات پلیسی شناسایی شود.

 ۳ کشته در حمله به خودروی حمل 
زندانیان در فرانسه

  روابط عمومي اداره کل  روابط عمومي اداره کلمصرف مصرف آبزيانآبزيان باعث كاهش سكته های قلبي مي شود باعث كاهش سكته های قلبي مي شود
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در امتداد تاریکی

   

 با آن که زنی تحصیــل کرده و فرهنگی بودم اما 
نمی دانــم چگونه فریب تبلیــغ و چرب زبانی 
آرایشــگری را خوردم که مدعــی بود با تزریق 
بوتاکس مــی تواند چین و چروک زیر پلک هایم 

را ازبین ببرد و این گونه ...
زن ۵۱ ساله که برای شکایت از آرایشگر زیر زمینی 
به مرکز انتظامی مراجعه کرده بود، درباره این ماجرای 
تاســف بار به مشــاور و مددکار اجتماعی کلانتری 
گفت: اواخر اســفند سال گذشته جشن عروسی تنها 
برادرم بود و همه خانواده خود را برای این جشــن 
زیبا آماده مــی کردیم. من هم بــرای آن که زیباتر 
 جلوه کنم مانند بسیاری از زنان به آرایشگاه رفتم تا 
چهره ام را به قول معروف پاک سازی کنم. اما بعد از 
آن که مراحل اولیه زیبا سازی چهره ام به پایان رسید، 
خانم آرایشگر پیشنهاد کرد برای رفع چین و چروک 
های زیر پلک هایم نیز چاره ای بیندیشم وسپس ادامه 
داد: تزریقات زیر پوســتی »ژل« بهترین شیوه برای 
زیبایی چهره اســت. این بود که من هم موافقت کردم 
چرا که خودش را پرســتار یکی از بیمارستان های 
تخصصی کودکان در مشــهد معرفی می کرد. در واقع 
اگر می دانســتم او هیچ تجربه و تخصص علمی در 
این باره ندارد، هیچ گاه چنین اجازه ای را نمی دادم. 
خلاصه به محض این که ژل را زیر پوســت صورتم 
تزریق کرد ناگهان درد و ســوزش عجیبی وجودم را 
فرا گرفت به گونه ای که از ادامه کار منصرف شــدم 
و به خانه بازگشــتم  ولی آرام آرام علایم ترسناکی 
در چهــره ام به وجــود آمد. یکی از چشــمانم در 
حالی از دیگری کوچک تر شــد که تورم و سرخی 
چشمم نیز هولناک شده بود. به همین دلیل بلافاصله 
به پزشــک متخصص مراجعه کردم و او بعد از انجام 
معاینات پزشکی مرا سرزنش کرد که چرا چنین کار 
غیــر اصولــی را انجام داده ام و ســپس در لفافه به 
من فهماند که باید منتظر نابینا شــدن چشمم باشم! 
در این شــرایط ترســناک درمان های پزشــکی را 
شــروع کردم ولی تاکنــون نتیجــه ای نگرفته ام و 
بینایی چشــمم روز به روز کمتر می شود. از سوی 
دیگر هم نتوانســتم در جشن عروسی برادرم شرکت 
کنم و تنها هدیه عروســی را برایش فرستادم چرا که 
چهره ام با بسته شدن پلک چشمم بسیار زشت شده 
اســت و نمی توانم این گونه در میان اطرافیانم ظاهر 
شوم. وقتی به آن آرایشگر زیر زمینی اعتراض کردم 
او فقــط هزینه ای را که به خاطــر انجام»بوتاکس« 
از مــن گرفتــه بــود ،پــس داد امــا ای کاش ...

چشمی که کوچک شد !
دستبند پلیس بر دستان کلاهبردار متواري در هرمزگان دستبند پلیس بر دستان کلاهبردار متواري در هرمزگان 

 گروه حوادث// فرمانده انتظامي اســتان از 
شناسایي و دستگیري یک کلاهبردار متواري 

در استان خبرداد. 
 به گــزارش خبرنگار دریا، ســردار علي اکبر 
جاویدان در تشــریح جزئیات ایــن خبر بیان 

داشت : در پي وصول دو فقره پرونده با موضوع 
کلاهبرداري در قالب ارائه رسید جعلي واریز وجه 
و خرید و فروش موتورسیکلت پیگیري موضوع 
به صورت ویژه در دستور کار پلیس آگاهي استان 

قرار گرفت. 

 وي افزود : شاکیه در اظهارات خود بیان داشت: 
به جهت مشکلات مالي و به منظور تامین هزینه 
هاي درماني مادرش ،   یک نفر شتر را در سایت 
دیوار جهت فــروش آگهي کرده که پس از درج 
آگهي فردي طي تماس از طریق دو شماره  بعنوان 
خریدار با وي تماس تلفني برقرار و ضمن مراجعه 
به آدرس محل ســکونت وي ، شتر را تحویل و 
تصویررسید واریز وجه را به وي نشان داده و وي 
را اغفال و محل را ترک کرده  که پس از بررسي 
حساب بانکي خود متوجه عدم واریز وجه شده و 
چندین بار با خریدار تماس گرفته که جوابگوي 

تلفن او نبوده است.  
 این مقام انتظامي اســتان با اشاره به وقوع یک 
مورد کلاهبرداري دیگر با عنوان جعلي فروشنده 
موتورسیکلت هاي پاکشتي و بالغ بر ۱۵ میلیون 
تومان کلاهبرداري با همین روش با بررسي هاي 
دقیق صورت گرفته مشخص شد در هر دو پرونده 

، فرد کلاهبردار با شماره تلفن هاي یکسان اقدام 
به اغفال مالباختگان کرده است. 

  فرمانده انتظامي اســتان هرمزگان خاطر نشان 
کرد : با انجــام  اقدامات فني و مخابراتي مالک 
خط هاي تلفن مورد اســتفاده در کلاهبرداري 
شناســایي و تصاویــر متهم اخــذ و  به رویت 
شــکات رســید که وي را شناســایي کرده و 
 کلاهبرداري هاي انجام شــده را به وي منتسب 

دانستند.  
 ســردار جاویدان  بیان داشت :در این خصوص 
بــا کار  اطلاعاتي و بهره گیري از شــیوه هاي 
پلیســي مخفیگاه متهم در یکي از اسکله هاي 
شهرستان  قشم  شناسایي و با هماهنگي قضایي 
در یک  عملیات  پلیسي  کلاهبردار دستگیر که 
در تحقیقات فني صورت گرفته صراحتا به جرم 
ارتکابي  اقرار کرده وبا تشکیل پرونده به دادسرا 
انتقال و  با صدور قرار مناسب روانه زندان شد. 

 گــروه حوادث// رییس پلیــس امنیت عمومي 
استان  از اجراي طرح خلع سلاح با هدف پاکسازي 
 مناطق آلــوده و جرم خیز در اســتان خبر داد.  
به گزارش خبرنگار دریا، سرهنگ »مهدي بشارتي« 
در تشــریح این خبر گفت: در راستاي ارتقاء امنیت 
اجتماعي و برخورد با دارندگان سلاح هاي غیرمجاز، 
طرح جمع آوري سلاح و مهمات غیرمجاز با هدف 
پاکسازي مناطق آلوده به مدت 7۲ ساعت در استان 
اجرا شــد.  وي افزود: در اجراي این طرح با تلاش  
همه جانبــه صورت گرفته تعداد ۱7 نفر از دارندگان 
سلاح غیرمجاز شناسایي و با هماهنگي مقام قضایي 
در عملیات هاي جداگانه دستگیر شدند.  این مسئول 
انتظامي اســتان اظهار داشت : دربازرسي از منازل و 
مخفیگاههاي متهمان تعداد ۲۵ قبضه ســلاح جنگي  
و ۳۸ قبضه اسلحه شــکاري غیر مجاز و ۲۰۱ عدد 
فشنگ مربوطه کشــف و ضبط شد.  رییس پلیس 
امنیت عمومي اســتان هرمزگان با بیان اینکه متهمان 
با تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانوني به مراجع 
قضایی شــدند، خاطر نشــان کرد: به منظور حفظ 
آسایش و آرامش شهروندان طرح هاي پاکسازي و 
برخورد با دارندگان ســلاح هاي غیر مجاز بصورت 
مســتمر  وبا اقتدار در سطح اســتان اجرا مي شود.   
مهدي بشارتي در پایان  یکي از تاثیرات مهم اجراي 
این طرح را  کاهش دسترسي مجرمین و افراد فرصت 
طلب به موارد ممنوعه مانند سلاح ومهمات غیر مجاز  
و  کاهش وقوع جرائم از جمله جرائم خشن و ارتقاء 

ضریب امنیت اجتماعي عنوان کرد. 

حوادث

رییس پلیس امنیت عمومي استان هرمزگان خبرداد

اجرای طرح ضربتي جمع آوري 
سلاح و مهمات غیرمجاز در استان

گروه حوادث// مرد زندانی که به اتهام قتل همسر زن مورد 
علاقه اش به قصاص محکوم شده بود، پس از جلب رضایت 

اولیای دم از جنبه عمومی جرم محاکمه شد.
شهریور ســال ۹۴ مردی در تماس با پلیس گفت: دقایقی قبل 
متوجه شدم مستأجرم که در طبقه پایین خانه ام ساکن است در 
حال بنایی است وقتی وارد خانه اش شدم در کمال ناباوری دیدم 
کف آشپزخانه را کنده است وقتی پرسیدم چرا این کار را کردی 
گفت لوله ترکیده است اما من که می دانستم در آن قسمت هیچ 
لوله ای رد نشده از او خواستم علت اصلی این کار را توضیح دهد 
که به ناچار اعتراف کرد مرتکب قتل شده و جسد مقتول را در 

کف آشپزخانه دفن کرده است.
با گزارش این قتل تیم جنایی به محل حادثه رفت و جسد مقتول 

را پیدا کرده و متهم نیز دستگیر شد.
متهم در تشــریح ماجرا گفت: من و مقتول باهم فامیل هستیم. 
مدتی قبل بر ســر موضوعی با همسر مقتول به صورت تلفنی 
صحبت می کردم که صحبت مان طولانی شد و طی تماس های 
بعدی کم کم به هم علاقه مند شدیم اما بعد از مدتی پشیمان شدم 
و تصمیم گرفتم ارتباطم را بــا این زن قطع کنم. وقتی دیدم او 
موافق نیست و اصرار به ادامه این ارتباط دارد گفتم موضوع را 

به شوهرت می گویم.
به همین خاطر صبح روز حادثه با شوهرش تماس گرفتم و از 

او خواستم باهم صحبت کنیم.
 عصر به خانه ما آمد و من هم موضوع را برایش شرح دادم که 
او به یکباره عصبانی شــد و به سمتم حمله کرد و آنقدر گلویم 

را فشرد که احساس کردم دیگر نمی توانم نفس بکشم من هم با 
سرم چند ضربه به صورتش کوبیدم که او از حال رفت و توانستم 
از روی زمین بلند شوم. چند دقیقه بعد وقتی به سراغش آمدم 

دیدم نفس نمی کشد. شوکه بودم و نمی دانستم چه کار کنم.
 آن شب تا صبح در کنار جسدش نشستم و صبح تصمیم گرفتم 

او را در کف اتاق خانه دفن کنم تا ردی از من باقی نماند.
وی افزود: به همین خاطر جسد را به داخل یک اتاق بردم و بعد 
ســراغ چند کارگر رفتم و به بهانه اینکه لوله آب ترکیده از آنها 
خواستم کف آشپزخانه را بکنند وقتی کارشان تمام شد پولشان 
را دادم و به کارگرها گفتم از اینجا به بعد کار لوله کش اســت و 
با آنها تســویه حساب کردم بعد جسد را کشان کشان به داخل 
گودال انداختم و روی آن خاک ریختم اما وقتی به دنبال خرید 
ماسه بودم صاحبخانه من را دید و متوجه شد در خانه شان بنایی 

کرده ام.
 وقتی علت را پرسید اول گفتم سنگ کف خراب شده بود اما بعد 
گفتم لوله ترکیده بود و درستش کردم. وقتی با من به آشپزخانه 
آمد و محــل گودال را دید گفت من خودم این ســاختمان را 

ساخته ام و هیچ لوله ای از این محل رد نشده است.
من هم به ناچار مجبور شدم ماجرا را برایش شرح دهم و گفتم 
به کســی حرفی نزن تا یکی دو ســاعت دیگر هم جسد را از 
خانه ات می برم اما او حرفم را گوش نکرد و پلیس را در جریان 

ماجرا قرار داد.
با اظهارات صریح متهم و بازسازی صحنه جرم پرونده تکمیل 
و با صدور کیفرخواست به شعبه دوم دادگاه کیفری یک استان 

تهران فرستاده شد.
 در دادگاه چه گذشت

در ابتدای این جلسه اولیای دم درخواست قصاص کردند.
پس از آن متهم به جایگاه رفت و با تکرار جزئیات ماجرا گفت: 
باور کنید روز حادثه نمی خواستم او را بکشم و وقتی احساس 
کردم دیگر نمی توانم نفس بکشم چند ضربه با سرم به صورتش 
کوبیدم و خونریزی شــدید باعث شد تا او فوت کند. مقتول از 
اقوام ما بود و نمی خواســتم آبروی خودم و خانواده ام برود به 
همین خاطر تصمیم گرفتم او را دفن کنم تا گیر نیفتم. حالا هم 

از خانواده اش شرمنده هستم از آنها می خواهم من را ببخشند.
با پایان اظهارات متهم قضات وارد شــور شــدند و بر اساس 
مدرک های موجود در پرونده و اظهارات صریح متهم و همین 
طور درخواســت اولیای دم وی را به قصاص محکوم کردند و 

حکم در دیوان عالی کشور مهر تأیید خورد و قطعی شد.
در حالی که متهم در یک قدمی چوبه دار قرار داشــت توانست 
رضایت اولیای دم را جلب کند و از جنبه عمومی جرم پای میز 

محاکمه ایستاد.
در این جلسه که بدون حضور اولیای دم برگزار شد متهم با ابراز 
ندامت گفت: من قصدم کشتن اکبر نبود و واقعاً از کارم پشیمانم. 
زندگی ام در این ۸ سال نابود شد و آبروی من و خانواده ام رفت. 
حالا از قضات می خواهم تا در حد امکان در مجازاتم تخفیف 

قائل شوند تا بتوانم پس از آزادی به آنها خدمت کنم.
با پایان اظهارات متهم قضات وارد شــور شدند تا رأی لازم را 

صادر کنند.

احتراماً به اســتحضار مي رســاند خواهان موزه احمدزاده فرزند احمد با 
هويت کامل به اين شــورا مراجعه نموده واشــعار داشتند شادروان جاسم 
غفاري فرزند عبدالواحد به تاريخ 1403/2/1 به رحمت ايزدي پيوســته و 
وراث وي در زمان فــوت عبارتند از : 1- حواء غفاري فرزند عبدالواحد 
متولد 1354/11/1 ش.ش 3448 خواهر مرحوم .2-  اســماء غفاري فرزند 

جاسم متولد 1377/9/14 ش.ش 4710819701 فرزند مرحوم . 3-  شيما غفاري فرزند جاسم 
متولد 1376/4/19 ش.ش 4710628572 فرزند مرحوم . 4- موزه احمدزاده فرزند احمد متولد 
1355/12/1 ش.ش 3504 همسر مرحوم .5- زينب غفاري فرزند عبدالواحد متولد 1351/12/1 
ش.ش 2602 خواهــر مرحوم . 6- محمود غفــاري فرزند عبدالواحد متولد 1349/9/1 ش.ش 
2306 برادر مرحوم . 7- اســحق غفاري فرزند عبدالواحد متولد 1348/1/1 ش.ش 2305 برادر 

مرحوم.8- حسن غفاري فرزند عبدالواحد متولد 1347/3/1 ش.ش 15 برادر مرحوم.
9- عبداله غفاري فرزند عبدالواحد متولد 1336/7/15 ش.ش 1823 برادر مرحوم.

10- عايشه غفاري فرزند عبدالواحد متولد 1334/7/15 ش.ش 1711 خواهر مرحوم.
 11- زليخــا غفاري فرزنــد عبدالجليل متولــد 1312/7/9 ش.ش 4709688710 مادر مرحوم.

و ديگر وراثی ندارد.لطفا ضمن درج در روزنامه نتيجه را به اين شورا ارسال فرماييد .

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 حصر وراثت 

گروه حوادث //  رئیس مرکز شماره گذاری پلیس 
راهور فراجا گفت: مالکان پلاک های ســوخته و 
مخدوش تا آخر اردیبهشــت مهلت دارند برای 

تعویض پلاک مراجعه کنند. 
سرهنگ علی محمدی با اشاره قانون برخورد با پلاک 
های مخدوش اظهار داشــت: طبق ماده 7۲۰ قانون 
مجازات اسلامی هرگونه تغییر در مشخصات و ارقام 
پلاک و ارکان وسیله نقلیه جرم محسوب شده و پلیس 
موظف است ضمن توقیف وسیله نقلیه مالک و راننده 

وسیله نقلیه را به مراجع قضایی معرفی کند.

وی اظهار داشت: در این قانون برای فردی که پلاک 
وسیله نقلیه خود را به عمد مخدوش کند از ۶ ماه تا 

یک سال حبس نیز پیش بینی شده است.
رئیس مرکز شماره گذاری پلیس راهور فراجا افزود: 
مالکان وسایل نقلیه ای که مخدوشی پلاک آنها مربوط 
به ســال ۱۳۹۳ باشــد، می توانند تا آخر اردیبهشت 
امســال با حضور در مراکز تعویض پلاک به صورت 
رایگان نسبت به تعویض پلاک وسیله خود اقدام کنند.

سرهنگ محمدی تصریح کرد: مالکان وسایل نقلیه ای 
که پلاک آنها بعد از سال ۹۳ به صورت عمد مخدوش 

کرده باشند تا آخر اردیبهشت مهلت دارند با پرداخت 
هزینه اما بدون اعمال قانون، پلاک وسیله نقلیه خود 

را تعویض کنند.
به گــزارش ایرنا ؛ رئیــس مرکز شــماره گذاری 
پلیس راهور فراجا خاطرنشــان کــرد: همه مالکان 
وســایل نقلیه ای که پلاکشــان مخدوش شده است، 
اگر از مهلت مقرر اســتفاده نکنند، از خرداد امسال 
به محض مشــاهده توســط پلیس، اعمال قانون و 
 توقیف می شــود و معرفی به مراجع قضایی نیز انجام 

خواهد شد.

 حصر وراثت آخرین مهلت برای تعویض پلاک های سوخته و مخدوش
احتراماً به استحضار مي رساند خواهان ابراهيم يوسف زاده فرزند يعقوب با 
هويت کامل به اين شورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان يمنا يوسف 
زاده فرزند ابراهيم به تاريخ 1403/2/4 به رحمت ايزدي پيوســته و وراث 
وي در زمان فوت عبارتند از : 1- فوزيه زارع فرزند علي متولد 1367/1/1 
ش.ش 260 مــادر مرحوم .2- ابراهيم يوســف زاده فرزند يعقوب متولد 
1364/3/21 ش.ش 31 پدر مرحوم . و ديگر وراثی ندارد.لطفا ضمن درج 

در روزنامه نتيجه را به اين شورا ارسال فرماييد. 
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دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

نجات از قصاص با رضایت اولیای دم

قاتلی که مقتول را کف آشپزخانه دفــن کــرد

احتراماً به اســتحضار مي رساند خواهان اسماعيل سليماني فرزند قاسم با 
هويت کامل به اين شــورا مراجعه نموده واشــعار داشتند شادروان فاطمه 
يوســف زاده فرزند يعقوب به تاريخ 1403/2/4 به رحمت ايزدي پيوسته 
و وراث وي در زمــان فوت عبارتند از : 1- اســماعيل ســليماني فرزند 
قاســم متولد 1366/6/20 ش.ش 145 همســر مرحوم .2- زليخا يوسف 
زاده فرزند عبداله متولد 1342/11/2 ش.ش 10 مادر مرحوم .3-  يعقوب 

يوسف زاده فرزند ابراهيم متولد 1338/6/2 ش.48 پدر مرحوم . و ديگر وراثی ندارد.
لطفا ضمن درج در روزنامه نتيجه را به اين شورا ارسال فرماييد. 
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 حصر وراثت 

 حصر وراثت 
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در صورت اضطرار برای در صورت اضطرار برای روشن کردن آتشروشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم  اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کلروابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگانمنابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :
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شهرستان

النــاز مطهری نژاد گروه شهرســتان // مدیر بنادر و دریانــوردی غرب هرمزگان 
یکی از اقدامات مهم و راهبردی در غرب این اســتان در ســال جاری را توســعه 
 بندر جدید لنگه دانســت که آغاز عملیــات اجرایی آن تا پایان ســال به انجام 

خواهد رسید. 
 به گزارش خبرنگار دریا ، »مرتضی ســالاری« در نشست کارگروه توسعه دریامحور  
بنــادر غرب هرمــزگان در فرمانداری بندرلنگه اظهار داشــت: این نشســت با توجه 
به ابلاغ سیاســت های کلان توسعه دریا محور از ســوی مقام معظم رهبری به پیشنهاد 
ســازمان بنادر در بزرگترین استان ساحلی تشــکیل و متناظر با استان در سطح بنادر 
غرب اســتان هرمزگان نیز تشکیل شده است. وی ادامه داد: پس از صدور ابلاغیه اعضا، 
نخســتین نشست کارگروه توســعه دریا محور به منظور فعال سازی ظرفیت های دریا، 
کرانه و پس کرانه های بکر ســواحل، بنادر و جزایر خلیج فارس در حوزه های مختلف 
 تجارت دریایی، شــیلات، گردشگری و توسعه منابع انسانی مورد نیاز اقتصاد دریا پایه 

تشکیل شد.  
مدیــر بنــادر و دریانــوردی غرب هرمــزگان با بیــان اینکه توســعه دریامحور که 
اقتصــاد دریا محور بخشــی از آن اســت، افزود: در راســتای ابلاغ سیاســت های 
کلان توســعه دریامحور و بندهای ۹ گانه آن این نشســت به پیشنهاد سازمان بنادر و 
 دریانوردی تشــکیل شــده که همــکاری همه ارگان هــا و ســازمان های مربوطه را 

می طلبد.  
سالاری با اشاره به توسعه ســرمایه گذاری و فعالیت های اقتصادی در سواحل، توسعه 
ترانزیت و ایجاد فرصت های جدید شــغلی، توسعه منابع انسانی در حوزه دریا بیان کرد: 
با توجه به ظرفیت های بکر در حوزه ســواحل، بنادر و جزایر غرب استان بر روی این 
مباحث در کارگروه های توسعه دریا محور بحث و بررسی خواهد شد.  وی یادآور شد: 
با توجه به مطالعاتی که در گذشته از سوی سازمان بنادر و دریانوردی در حوزه شناسایی 
فرصت های سرمایه گذاری در بنادر و جزایر از جمله طرح ICZM و بهره مندی سواحل 

و جزایر استان هرمزگان از تمامی ظرفیت ها، برنامه هایی نیز به بنادر غرب استان هرمزگان 
ابلاغ شده که یکی از اقدامات مهم و راهبردی آن در سال جاری آغاز  عملیات اجرایی 

توسعه جدید بندر لنگه در مکانی جدید است که تا پایان سال به انجام خواهد رسید. 
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان با اشاره به اینکه توسعه زیرساخت ها و امکانات 
دریایی و بندری بندر ابوموسی و همچنین احداث و نصب سه فروند اسکله گردشگری در 

بنادر کنگ، لنگه و مقام انجام شده و درحال بهره برداری است.

اولین شهردار شمیل معرفی شد 
 داود صبــاح نیاگروه شهرســتان// با حضور سرپرســت 
فرمانداری شهرســتان بندرعباس، بخشدار شمیل و جمعی 
از روءســا و معتمدین و  روســتائیان؛ آقای طیب خشایاری 
بعنوان اولین شهردار شــمیل معرفی شد.به گزارش خبرنگار 
دریا، بهادری افزود: شــهرداری ها نقش بسزایی در آبادانی 
وعمرانی شــهرها دارند و شــهرداری شــمیل می بایست با 
عملیاتــی کردن کارهای عمرانی ، تحول ســازی را ایجاد تا 
مردم آن را به عینه بببیند که این ثمرات شــهرداری می باشد.
شایان ذکر است : آقای طیب خشایاری متولد۱۳۶۵ و پیش 
 از این در سمت مسئول حراست شهرداری قلعه قاضی مشغول

 بخدمت بود.
امام جمعه قشم مطرح کرد 

 دیپلماسی اقتصادی مبتنی بر جوامع محلی
 حلقه مفقوده توسعه دریا محور

 گروه شهرســتان // امام جمعه شهرستان قشم در حاشیه 
بازدید از نمایشــگاه بین المللی همتایابی اقتصاد دریامحور 
گفت: دیپلماسی اقتصادی مبتنی بر جوامع محلی حلقه مفقوده 
اقتصاد دریا محور اســت.حجت الاسلام غلامرضا حاجبی 
امام جمعه شهرستان قشم در حاشیه بازدید از نمایشگاه بین 
المللی همتایابی اقتصاد دریا محور در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: این نمایشگاه فرصت خوبی است تا واکاوی درستی از 
نیازهای اقتصاد دریا محور در قشــم انجام شود و به نقاط 
قوت و ضعف رســیدگی شــود.وی با اشــاره به اینکه این 
نمایشــگاه، اولین رویداد بین المللی اقتصاد دریا محور بوده 
اســت، افزود: ما باید به سخنان رهبر معظم انقلاب اسلامی 
عمل کنیم به خصوص به سخنان ایشان درباره تقویت اقتصاد 
ساحل نشینان که یک اقتصاد پویا و پایدار و نعمت خدادادی 
اســت و باید با برنامه ریزی دقیق این مسئله را به سرانجام 
برسانیم.امام جمعه جزیره قشم ادامه داد: دیپلماسی اقتصادی 
مبتنی بر جوامع محلی حلقه مفقوده اقتصاد دریا محور است 
و باید به دنبال افرادی بود که سال های سال به وجود آورنده 
اقتصاد ســالمی در جزیره بوده انــد، وزارت خارجه نیز اگر 
می خواهد دیپلماســی اقتصادی را به اوج برســاند باید این 
دیپلماســی را مبتنی بر جوامع محلی پیش ببرد.به گزارش  
مهر، حجت الاسلام حاجبی اذعان کرد: فرهنگ مردم جوار 
دریا باید حفظ شــود و یک اقتصاد دریا محور همســو با 

فرهنگ مردم ساحل نشین ایجاد شود.

خبری

در کارگروه توسعه دریامحور بنادر غرب هرمزگان مطرح شد 

آغاز عملیات اجرايی بندر جديد لنگه تا پايان سال جاری 

 
ن سند مالکیت آگهی فقدا
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حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس 

 
ن سند مالکیت آگهی فقدا

 نظر به اينکه ايوب شرفی و مهسا شرفی به استناد چهار فقره استشهاد محلی در خصوص پلاک 16605 فرعی از 3 اصلی واقع در بخش دو بندرعباس مدعی  
شده اند که : 

1- سند مالکيت سه دانگ مشاع از ششدانگ يک دستگاه آپارتمان به نام ايوب شرفی تحت پلاک 16605 فرعی از 3 اصلی ثبت و سند مالکيت به 
شماره چاپی 100335 سری ه/99 به نامش صادر گرديده است.

2- سند مالکيت سه دانگ مشاع از ششدانگ يک دستگاه آپارتمان به نام مهسا شرفی تحت پلاک 16605 فرعی از 3 اصلی ثبت و سند مالکيت به شماره 
چاپی  100336 سری ه/99 به نامش صادر گرديده است و ششدانگ پلاک مذکور برابر سند رهنی 33858 مورخ 1400/05/10 دفترخانه 90 بندرعباس 

 در رهن بانک مسکن قرار دارد که اسناد مالکيت فوق که به علت جابجايی مفقود گرديده است نامبردگان تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده است لذا باستناد ماده 120
 آئين نامه اصلاحی و تبصره ذيل آن بدينوسيله اعلام ميشود هرکس مدعی انجام معامله نسب به پلاک مذکور و وجود اصل اسناد مالکيت در نزد خود ميباشد بايستی از تاريخ 
انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود راضمن ارائه اسناد مالکيت به اين اداره تسليم و اخذ نمايد بديهی است پس از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول 

اعتراض و يا وصول اعتراض وعدم ارائه اسناد نسبت به صدور اسناد مالکيت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد شد. 1403/85 م/الف
تاريخ انتشار1403/02/29
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حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس 

امین درساره گروه شهرستان// جلسه شورای آموزش 
وپرورش شهرســتان خمیر به ریاســت میرهاشم 
اعضای  باحضور  خواستار فرماندار شهرستان خمیر 
شــورای آموزش وپرورش درمحل ســالن جلسات 

فرمانداری برگزار گردید.
به گزارش خبرنگار دریا، فرماندار شهرستان خمیر در این 
جلسه با اشاره به نزدیک بودن ایام امتحانات نهایی گفت: 
در بحث امتحانات بایــد همه امکانات و ظرفیت هایی که 
هم برای دانش آموز و هم برای اولیا اطمینان خاطر ایجاد 

می کنند در شهرستان فراهم شوند.
میرهاشم خواستارفرماندار باتأکید برهمکاری دستگاه های 
اجرایی برای برگزاری امتحانات نهایی در سطح شهرستان 
گفت: باتوجه به تاثیر مســتقیم نمرات امتحانات نهایی در 
کنکور، لازم است آزمون در فضایی آرام و مناسب برگزار 
شــود.رئیس شــورای آموزش پرورش شهرستان خمیر 

بیان داشت: امتحانات نهایی دانش آموزان شهرستان خمیر 
در شش محل مشخص شــده در سطح شهرستان برگزار 
می شود.مهندس خواستار با اشاره به شهریه مدرسه های غیر 
انتفاعی وهئیت امنایی افزود: شهریه های این مدارس باید 
 مبلغی در نظر گرفته شود که  اولیا و مدیران مدرسه متضرر 
نشوند.فرماندار شهرستان خمیر با تشکر از برگزاری جشن 
ها ومراســم بزرگداشت هفته مقام معلم گفت: بزرگداشت 
معلم بزرگداشــت آگاهی و دانایی است و اگر جامعه ای 
به همان میزان که کرامــت و حرمت معلم را نگه می دارد 
به همان میزان به توســعه و پیشرفت نزدیک تر می شود و 
به همان اندازه  برای آگاهی و دانایی حرمت قائل اســت.

مهندس خواستار باقدردانی از خیرین مدرسه ساز در سطح 
شهرستان بیان داشت: در ماه های اخیر با پیگیری ها وهمت 
خیرین نیک اندیش، ساخت و بازسازی تعدادی مدرسه  در 

سطح شهرستان آغازگردیده است.

فرماندار بندرخمیر: 

 همه امکانات و ظرفیت ها برای برگزاری 
خوب امتحانات  فراهم شود

جابر صداقت گروه شهرستان//  رئیس هیات 
مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
گفت: موقعیت مهم و اســتراتژیک جزیره 
جهانی قشم در حوزه اقتصاد دریاپایه، این 
منطقه را به پل ارتباطی ایران با کشورهای 
عضو پیمان اقتصادی شانگهای تبدیل کرده 

است. 
 به گــزارش خبرنگار دریا، عــادل پیغامی 
در آیین افتتاح نخســتین رویــداد بین المللی 
همتایابــی در اقتصاد دریامحــور ایران که با 
حضور ۱2 سفیر از کشــورهای خارجی در 
سالن هتل سورینت قشــم برگزار شد، اظهار 
 TEMP داشــت: تاســیس دفتر منطقه ای
در جزیره جهانی قشــم موجب تسهیل ورود 
فعالان اقتصادی و تولیــد کنندگان ایرانی به 
بازار کشورهای عضو و همکاری با شرکت ها 

 و سرمایه گذاران کشورهای عضو شانگهای 
می شود. 

وی با اعلام اینکه تمامی کســب و کارهای 
اقتصــاد دریاپایــه از گردشــگری دریایی، 
آبزی پروری، صنایع کشتی ســازی و غیره در 
جزیره قشــم وجود دارد، افزود: انتخاب قشم 
برای برپایی این رویداد بین المللی نشــان از 
موقعیت و جایگاه این جزیره در حوزه اقتصاد 

جهانی دارد. 
به گفته مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم، 
سند توسعه دریایی کشور که چند سال متوقف 
مانده بود به دستور رئیس جمهوری در حال 
نگارش اســت و آنچه که ما در قالب فرهنگ 
دریاپایه به آن نیازمندیم در جزیره قشــم به 
وفور دیده می شــود و ایــن فرهنگ در بطن 
جامعه محلی زنده است، به طوری که مردمان 
این دیار از گذشته های دور با قدمت بیش از 
هزار ســال با کشورهای آفریقایی، هند، چین 
 و اســکاندیناوی در حوزه اقتصادی ارتباط 

داشته اند. 
او تصریــح کــرد: صنعت لنج ســازی در 
قشــم قدمت دیرینــه ای دارد و ما میراث دار 
فنــاوری و  دانش بومی این صنعت هســتیم 
و هــم اینــک بیــش از ۱2 تولیدکننده لنج 
در ایــن جزیره فعالیت دارنــد و تقاضاهای 
 جدیدی هم برای ادامــه این صنعت دریافت 

کرده ایم. 

پیغامی گفت: همتایابی میان فعالان اقتصادی 
قبل از این رویداد تــا حدی رقم خورده بود 
و تفاهم نامه هایی هم ایجاد شــده اســت اما 
انتظار داریم شــرکت هایی که در این همایش 
مهم حضــور دارند از این فرصت بهترین بهره 
را برای توســعه کسب و کارهای اقتصاد دریا 

محور نصیب خود کنند. 
وی با بیان اینکه فعالان اقتصادی بین المللی ۱2 
کشور خارجی به همراه سفیران کشورشان در 
این همایش حضور دارند، تصریح کرد: پیمان 
 B2B (business to شانگهای یک لایه
business( دارد و پلتفرم TEMP که 
بین منطقه آزاد قشم و شاخه عملیاتی سازمان 
پیمان شانگهای انجام شده، اساسا برای ارتباط 

B2B ساخته شده است. 
شایان ذکر است؛ با پایان یافتن نخستین روز 
رویداد سه روزه همتایابی اقتصاد دریامحور، 
دومین روز این رویداد از ماه با نشســت های 
تخصصی مختلفی برای همکاری در حوزه های 
شــیلات و صیــادی، حمل  ونقــل ترکیبی، 
لجستیک دریایی، کشــتیرانی، کشتی سازی، 
سازه های دریایی، اکتشاف، استخراج و انتقال 
نفت و میعانــات، بانکرینگ و خدمات تامین 
سوخت شناورها، خدمات بندرگاهی، گمرک، 
گردشــگری و تفریحــات دریایی با حضور 
شرکت های بین المللی مربوطه در سالن مرکز 
نمایشگاه های بین المللی قشم برگزار می شود.

فرهنگ دریاپایه در بطن جامعه محلی قشم زنده است 

صادق شریفی شمیلی 
 مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس

نظر به اينکه  آقاي ايمان اسدي به استناد دو فقره استشهاد محلي در خصوص پلاک 3931 فرعي از 2 اصلي واقع در بخش دو بندرعباس مدعي شده 
است که سند مالکيت ششدانگ يک دستگاه آپارتمان به نامش ثبت وسند مالکيت به شماره چاپي 644622 سري ج/1399 صادر گرديده است که 
به علت جابجايي مفقود گرديده است نامبرده تقاضاي صدور سند مالکيت المثني نموده است لذا باستناد ماده 120 آئين نامه اصلاحي و تبصره ذيل 
آن بدينوسيله اعلام ميشود هرکس مدعي انجام معامله نسب به پلاک مذکور و وجود اصل اسناد مالکيت در نزد خود ميباشد بايستي از تاريخ انتشار 
آگهي ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اسناد مالکيت به اين اداره تسليم و اخذ نمايد بديهي است پس از انقضاي مهلت قانوني مذکور 
و عدم وصول اعتراض و يا وصول اعتراض و عدم ارائه اسناد نسبت به صدور اسناد  مالکيت المثني بنام متقاضي اقدام خواهد شد . 1403/86 م/الف 

تاريخ انتشار : 1403/02/29

 

احتراماً به استحضار مي رساند خواهان ابراهيم يوسف زاده فرزند يعقوب با هويت کامل به اين شورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان زليخا يوسف 
زاده فرزند عبداله به تاريخ 1403/2/4 به رحمت ايزدي پيوسته و وراث وي در زمان فوت عبارتند از : 

1- فاطمه يوسف زاده فرزند يعقوب متولد 1375/8/17 ش.ش 4700060573 فرزند مرحوم .
2- سهيلا يوسف زاده فرزند يعقوب متولد 1369/3/27ش.ش 4700013214 فرزند مرحوم .
3- مريم يوسف زاده فرزند يعقوب متولد 1368/1/1 ش.ش 4700001844 فرزند مرحوم .

 4- يوسف يوسف زاده فرزند يعقوب متولد 1365/7/1 ش.ش 7 فرزند مرحوم .
5- ابراهيم يوسف زاده فرزند يعقوب متولد 1364/3/21 ش.ش 31 فرزند مرحوم .

 6- عبدالصمد يوسف زاده فرزند يعقوب متولد 1362/3/25 ش.ش 97 فرزند مرحوم .
7- يعقوب يوسف زاده فرزند ابراهيم متولد 1338/6/2 ش.ش 48 همسر مرحوم .وديگر وراثی ندارد. لطفا ضمن درج در روزنامه نتيجه را به اين شورا ارسال فرماييد .

 حصر وراثت 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

حامد کامران - شوراي حل اختلاف شعبه سوم شهرستان پارسیان  

 سند نوع  سواری  سیستم وتیپ  هیوندا اکسنت  
پلاک 49313  مالکیت : فاطمه حبیبی  شماره شاسی  07۲۲0۲  

 شماره  موتور:648۲48     مدل۲006    
 رنگ سفید  سند ماشین مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.

مفقودی
 سند وانت تک کابین  سیستم وتیپ  تویوتا ۲700   
پلاک3۲۲97مالکیت : عایشه جداوی شماره شاسی  

 0009347شماره  موتور:61۵9139   
مدل۲006 رنگ بادمجانی  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی نوبت دوم

نماینده مردم شرق هرمزگان عنوان کرد 

 پرداخت تسهیلات برای اشتغال زایی مردم 
در جهت تحقق شعار سال

نماینده منتخب مردم شرق  گروه شهرستان // 
هرمزگان در دیدار با رییــس کل بانک مرکزی 
کشور گفت: پرداخت تسهیلات کم بهره به مردم 
 برای اشــتغال زایی در جهت تحقق شعار سال 

می تواند کمک شایانی به مردم کند.
ســیدعبدالکریم هاشــمی نخل ابراهیمی نماینده 
منتخب مردم شرق هرمزگان در گفتگو با  فارس با 
اشاره به دیدار نمایندگان اقتصادی مجلس با رییس 
کل بانک مرکزی کشــور اظهار داشت: مشکلات 
ارزی و اقتصادی کشــور یکی از مهمترین مسایل 
مطرح شده در این جلسه بود ناشی از نوسانات نرخ 
ارز تاثیرات زیادی را درکشور گذاشته است.وی با 
اشاره به نامگذاری سال به جهش تولید با مشارکت 

مردم از سوی مقام معظم رهبری افزود: برای تحقق 
این شعار در کشــور پیشنهاد شد تا بانک مرکزی 
تسهیلات کم بهره به مردم دهد تا زمینه اشتغال را 

نیز در کشور فراهم کند.
.نماینده منتخب مردم شرق هرمزگان عنوان کرد: 
یکی از موضوعاتی که در برنامه هفتم توسعه کشور 
مورد توجه باید قرار گیــرد توجه به اقتصاد دریا 
محور است.هاشــمی نخل ابرهیمــی گفت: برای 
استفاده از ظرفیت اقتصادی دریا محور در هرمزگان 
که شغل اغلب مردم تجارت دریایی است باید برای 
تعدد سفرهای تجاری در دریا توجه بیشتری کرد.
وی بــا بیان اینکه در اســتان هرمزگان لنج های 
زیادی وجود دارد که فعالیت آنها تجارت دریایی 

است خاطر نشان کرد: به ملوانان و لنج داران استان 
و شرق هرمزگان در سال اجازه یک سفر دریایی 
تجاری داده شده است که با رایزنی های انجام شده 
 در راســتای اقتصاد دریا محور برای افزایش این 

سفر ها بحث وگفتگو شد.
نماینده منتخب مردم شــرق هرمزگان با اشاره به 
بخش دیگری از این جلســه با رییس کل بانک 
مرکزی گفت: یکی از موارد مطرح شــده در این 
جلسه پرداخت یارانه حبوبات بود که مورد توجه 
قرار گرفت.هاشمی نخل ابراهیمی بیان کرد: در این 
جلســه نمایندگان با بیان اینکه قوت غالب سفره 
های قشر ضعیف کشور مصرف حبوبات است که 

بایدمورد توجه قرار گیرد.

 

احتراماً به اســتحضار مي رســاند خواهان فاطمه دلباخته فرزند علي با هويت کامل به اين شورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان جميله روشن 
ضميرفرزند عبداله به تاريخ 1397/2/6 به رحمت ايزدي پيوسته و وراث وي در زمان فوت عبارتند از : 

1- احمد دلباخته فرزند علي متولد 1337/6/3 ش.ش 705 فرزند مرحوم .
2-  اسماعيل دلباخته فرزند علي متولد 1345/7/2 ش.ش 105 فرزند مرحوم .

3- فاطمه دلباخته فرزند علي متولد 1339/8/2 ش.ش 706 فرزند مرحوم . 
4- حاجي دلباخته فرزند علي متولد 1343/1/3 ش.ش 15 فرزند مرحوم .
5- خديجه دلباخته فرزند علي متولد 1351/6/1 ش.ش 2 فرزند مرحوم .
6- حسن دلباخته فرزند علي متولد 1341/1/2 ش.ش 22 فرزند مرحوم .

وديگر وراثی ندارد.لطفا ضمن درج در روزنامه نتيجه را به اين شورا ارسال فرماييد .

 حصر وراثت 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

حامد کامران - شوراي حل اختلاف شعبه سوم شهرستان پارسیان  

صادق شریفی شمیلی 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس
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گروه ســلامت // نایب رئیس انجمن جراحان پلاســتیک 
 و زیبایــی ایــران گفــت: شــاهد ورود آرایشــگرها و 
تکنســین ها به عرصه زیبایی هســتیم کــه در منزل یا 
 واحدهای اســتیجاری اداری، بیماران را تحت عمل جراحی 

قرار می دهند.
نجات حســینی گفت: یکــی از چالش های ایــن روزهای 
جامعه پزشــکی خالی ماندن دوره های دستیاری تخصصی و 
فوق تخصصی رشــته های مختلف است به خصوص جراحی 
قلب و عــروق، جراحی توراکس و جراحــی اطفال و برخی 
از رشــته های تخصصی که حیاتی اســت و این سوال مطرح 
می شــود که چرا پزشــکان و یا جراحان که تا سال ها پیش 
مشــتاق به گذراندن دوره های تخصصی و فوق تخصصی در 
 حوزه های مختلف بودند امروزه کمتر در این رشــته ها حاضر 

می شوند.
عضو هیأت مدیره جامعه جراحان ایران، معتقد اســت علاوه 
بر اینکه تعرفه های پایین پزشکی در این خصوص تأثیر گذار 
اســت، مهم ترین دلیل دیگر آن را راه میانبری عنوان کنیم که 
بســیاری از پزشــکان جوان و جراحان اقدامات و عمل های 

زیبایی را برای کسب درآمد انتخاب کرده اند.
وی افــزود: ما در حال حاضر می دانیم درصدی از پزشــکان 
جوان از این میانبر اســتفاده می کنند و به جای آنکه دوره های 
تخصصی طی کنند به راحتــی و بدون نظارت و پایش به آنها 
اجازه داده می شــود که وارد این عرصه بشــوند. با ورود این 
گروه از پزشکان به این عرصه بارها شاهد بودیم که نتایج این 
اقدامات و عمل ها به صورت فاجعه باری منفی شده و در حال 
حاضر بیشتر عمل هایی که پزشــکان فوق تخصص زیبایی و 
پلاستیک انجام می دهند عمل های ترمیمی است که توسط این 

افراد انجام شده است.
حســینی ادامه داد: عدم توجه به این موضوع مهم سبب شده 
که شاهد ورود حتی آرایشگرها و تکنسین ها به عرصه زیبایی 
باشــیم که در منزل و یا واحدهای اســتیجاری اداری بیماران 
را تحت عمل جراحی قرار می دهند که این واقعاً تأســف بار 
اســت و انتظار ما این اســت که با این موارد به صورت جدی 
برخورد شــود، چرا که این اقدامات در جهت خلاف سلامت 
مردم انجام می شود و نقص قوانین در این بخش، توسط سازمان 

نظام پزشکی و وزارت بهداشت، بررسی و رفع شود.
وی با اشــاره بــه اینکه یکــی از دلایل خروج از شــرکت 
در کنگــره جامعــه جراحان همیــن موضوع اســت، افزود: 

ما نمی توانیم شــاهد این مورد باشــیم کــه در کنگره جامعه 
جراحــان به جــای ارائه مطالــب و مقالات جدیــد و مهم 
درمانی به ســمت موارد اعمال زیبایی کشــیده شود که خود 
 تبلیغ غیر مستقیمی اســت که جراحان جوان را به این سمت 

می کشاند.
حسینی گفت: ما بیشــتر بر این اصرار داریم که سونامی انجام 
عمل های زیبایی که بســیاری از آنها نیز غیر ضروری است، 
باید فروکش گردد. اما حضور بعضی از جراحان، پزشــکان و 
دلالان و…، در این عرصه این فضا را برای فرهنگ سازی غلط 
باز گذاشــته است. در واقع این گروه از پزشکان با وجود آنکه 
دوره های تخصصی را ندیده اند اقدام به عمل هایی می کنند که 

گاهی نتیجه های فاجعه باری به جا گذاشته است.
وی افزود: قرار بود در این کنگره انجمن جراحان پلاســتیک 
و زیبایی ایران که کاملًا مســلط به این مباحث اســت حتی به 
مســائل زیبایی نپردازد و تمام بحث ها را حول محور مباحث 
ترمیمی و درمانی ببرد اما اقــدام جامعه جراحان مخالف نیاز 
واقعی و درمانی پزشــکی کشور بود و این موضوع ما را وادار 
به لغو کنگره جراحی پلاســتیک، ترمیمی و سوختگی از این 

کنگره کرد.
خواهان همفکری و هماهنگی بیشــتر در کنگره های جامعه 

جراحان هستیم
نایب رئیس جراحان پلاستیک و زیبایی ایران گفت: در کنگره 
جامعه جراحان باید هماهنگی بیشتری برای ارائه مطالب باشد 
و از ارائــه مطالب چالش بر انگیز زیبایی توســط گروه ها و 
تخصص ها پیشگیری شود، چرا که تخلف و مداخله در اقدامات 
زیبایی در جامعه فراگیر شده است. و از طرفی قوه قضائیه باید 
در خصوص تخلفات جراحی زیبایی و پلاســتیک قانون قوی 

و جدی داشته باشد.
وی تصریح کرد: مداخله جراحان پلاستیک نما بسیار خطرناک 
 شــده و ســلامت مردم را به خطر انداخته و این مســئله از 

بی قانونی نیز فراتر رفته است.
حسینی خاطر نشان کرد: متأسفانه به دلیل رواج تب زیبایی در 
جامعه خیلی از افراد فریب جراحی های زیبایی را خورده اند و 
حتی برای انجام آن اقدام به دریافت وام کرده اند! در حالی که 
مردم برای انجام هرگونه جراحی زیبایی ابتدا باید مشخصات 
جراح مورد نظر را در ســایت سازمان نظام پزشکی چک کنند 
و ببینند آیا واقعاً این جراح، تخصص خود را در رشته جراحی 
پلاســتیک و زیبایی گرفته و مورد تأیید است یا خیر، سپس 

جهت مشاوره به او مراجعه کنند.
وی افزود: متأســفانه به دلیل افزایش جراحی های زیبایی که 
درصد بســیاری از آنها ضرورت ندارند. متقاضی تحت تأثیر 
تبلیغات فریبنده اقدام بــه جراحی می کند که منجر به انتخاب 
مراکز جراحی غیر اســتاندارد و انجام جراحی توســط افراد 
نــاوارد و غیر متخصص می شــود. در اخبار می شــنویم این 
متقاضیــان چقدر دچار عوارض و حتی مرگ می شــوند و ما 
نباید در کنگره های جامعه جراحــان این گونه اعمال را ارائه 
کنیم که خود تبلیغ غیر مســتقیم این عمل ها است و از طرفی 
جراحان جوان را تشــویق می کند بــدون گذراندن دوره فوق 
 تخصصی از طریق میانبر زدن به این اعمال جراحی زیبایی رو

 بیاورند.
نایب رئیس انجمن جراحان پلاستیک و زیبایی در پایان تصریح 
کرد: به دلیــل نیازهای کاذب و زیــاد در زمینه جراحی های 
پلاســتیک و زیبایی متأسفانه این حیطه دچار بازار سیاه شده 
و حتی افرادی در این حوزه باندهای مافیایی تشکیل داده اند 
و به اصطلاح مشــتری جذب کرده و دلالی می کنند. این یک 
زنگ خطر بزرگ و هشدار آمیز است چرا که این معضل باعث 
شده جهان به سمت علم کاذب برود و این علم کاذب در حوزه 
علوم اجتماعی و علوم پزشکی بسیار در حال گسترش است و 
همچنین باعث می شــود تجهیزات پزشکی و دارویی ما در این 
حوزه صرف شود و افرادی که حتی جراح نیستند به خود اجازه 
می دهند بر صــورت بیمار برش داده و اقدام به اعمال جراحی 

زیانبار بکنند. 
لذا ما از قانون گذاران و قــوه قضائیه خواهش می کنیم در امر 
نظارت و مجازات مداخله گران اقدام قانونی مناســب صورت 

گیرد تا هر کسی نتواند خارج از تخصص علمی خود با ایجاد 
پیج هایــی در فضای مجازی با فریــب کاری در کار درمان و 
ســلامت مردم دخالت کند. یک دلیل عمــده آن عدم قانون 
مجازات مناســب اســت که قضات نمی توانند دستور قضائی 

متناسب با جرم را صادر کنند.
همه جراحان اطلاعات جامعی از عمل های زیبایی ندارند

به گــزارش مهر، محمدرضــا قاضی ســعیدی عضو انجمن 
جراحــان پلاســتیک و زیبایی ایران گفت: همــه ما پیش از 
 دوره فــوق تخصصی جراحی پلاســتیک، جــراح عمومی 
 بوده ایم و به خوبی میزان توانایی و دانش جراحان عمومی را 

می دانیم.
وی اضافــه کرد: یک جراح عمومی بر اســاس قوانین و آئین 
نامه های وزارت بهداشــت امکان انجام اعمــال زیبایی را به 
صورت تام نداشته و اطلاعات کافی از جراحی زیبایی صورت، 
پلک و بینی ندارد و این موضوع را مردم هم باید بدانند. متأسفانه 
بیشتر مردم در شبکه های مجازی فریب تبلیغات برخی پزشکان 
را خورده و خود را زیر تیغ عمل جراحی توسط آنها می برند. 
بحث ما این اســت که مردم قبل از اینکه اقدام به عمل جراحی 
کنند نام پزشک خود را در سازمان نظام پزشکی جستجو کنند 
و در صورتی که به داشتن تخصص توسط او مطمئن شدند بعد 
اقدام به انجام عمل هــای زیبایی کنند. چرا که عوارض برخی 
از این عمل ها بســیار بالا است و می تواند تا مرز از بین رفتن 

زیبایی فرد برای همیشه پیش برود.
یکی از وظایف ذاتی انجمن ما حفظ ســلامت مردم است و در 
همین راســتا باید این موضوع را به مردم گوشزد کنیم که برای 

درمان خود پیش چه پزشکی مراجعه کنند.

فروردين :
با ورزش و تحرک ســلامت جسم و روح خود 
را تضمیــن کنید. با فرصتی برای افزایش درآمد 
روبه رو خواهید شد. به صلاح شماست قسمتی از درآمد های 

خود را برای روز مبادا کنار بگذارید و آینده نگر باشید.
  ارديبهشت :

 پیشــنهادی برای افزایش درآمد یــا قراردادی 
سودآور به شما مطرح می شود. به صلاح شماست 
که این پیشنهاد را جدی بگیرید و به هر قیمتی که شده آن را 
انجام دهید. مطمئن باشــید انجام آن، دستاوردهای زیادی به 
کارنامه زندگی شما اضافه خواهد کرد. امروز با یکی از دوستان 

قدیمی ملاقات می کنید و دیدارهای تان تازه می شود.
  خرداد :

 ذهن آشــفته ای داریــد و دائم بــه اتفاق های 
ناخوشــایندی فکر می  کنید که در گذشته تجربه 
کرده اید. ادامه این شــرایط چیزی به غیر از افســردگی برای 
شما به دنبال ندارد. به جای فکر به گذشته، به آینده درخشان 
خود فکر کنید و به یاد داشته باشید که گذشته ها گذشته  است. 
مهارت های زیادی دارید و انسان توانمندی هستید، اما کسی از 
دانش شما باخبر نیست. این شرایط باعث شده تا احساس کنید 
اطرافیان قدر شما را نمی دانند. امروز فرصتی برای هنرنمایی 

پیدا می کنید.
  تیر :

مشکلی که گرفتار آن هستید به خوبی و خوشی 
برطرف می شود. از این شــرایط نهایت استفاده 
را ببرید و با آرامش  خاطر زندگی را دنبال کنید. قرار اســت 
به همراه دوســتان دور هم جمع شوید و خوش بگذرانید، اما 
از آنجایــی که احتمال ولخرجی شــما در این دورهمی زیاد 
است، بیشتر از همیشه مواظب خرج هایتان باشید. تغییراتی در 
محل کار یا منزل شما انجام می شود، از این تغییرات ناراحت 
نشــوید و مطمئن باشید که در نهایت این تغییرات به نفع شما 

خواهد بود.
  مرداد :

 احساس اعتماد به نفس سرشاری را تجربه خواهید 
کرد و مشکلات را کوچک  و ناچیز خواهید دید. 
از این احساس به نفع خود استفاده کنید و مشکلات بزرگی که 
با آنها روبه رو هســتید را با موفقیت پشت سر بگذارید. یکی 
از آشنایان نزدیک شما گرفتار مشکل مالی بزرگی است. هر 
کاری که از دســتتان بر می آید را برای این فرد انجام دهید و 
مطمئن باشید در اولین فرصت لطفی که به وی کرده اید، جبران 

می شود.
 شهريور :

آشــفتگی و نگرانی امان شما را بریده  و شب ها 
خواب راحت ندارید، این وضعیت سلامتی شما را 
به خطر انداخته و از آنجایی که ذهنی آشفته و مضطرب دارید، 
راهی برای موفقیــت پیدا نمی کنید. ادامه این وضعیت اصلًابه 
نفع شما نیست، در نتیجه در اولین فرصت فکری به حال این 

شرایط بردارید و به آرامش  خاطر برسید. 
 مهر :

مدتی است اتفاق های ناگواری در اطراف شما رخ 
می دهد. اجازه ندهید این اتفاقها زمینه افسردگی 
شــما را فراهم کند. در عوض تلاش بیشــتری انجام دهید و 
اوضاع زندگیتان را بهبود بخشــید. فرصتی دست می دهد تا 
با ورزش و تحرک، انرژی زیادی بدســت بیاورید و سالم و 

سلامت بمانید. 
 آبان :

اتفاق فرخنــده ای در زندگی تان رخ می دهد. این 
اتفاق را به بهانه ای برای شــادی تبدیل نمایید و 
لحظه هایی سرشار از شادکامی را تجربه کنید. یکی از نزدیکان 
نیازمند کمک مالی شماســت، اما احتمال  دارد که با کمک به 
ایشــان گرفتاری های مالی تان افزایش پیدا کند. از شــرایط 

زندگی خود راضی نیستید و انتظار اوضاع بهتری را دارید.
   آذر :

روز بسیار خوبی را در پیش دارید و فرصتی برای 
تفریح پیدا می کنید، از این فرصت نهایت استفاده 
را ببرید و با اســتراحت و تفریح، خودتان را آماده روزهای 
آینده کنید. اندوخته ای برای سرمایه گذاری کنار گذاشته اید، اما 
راه و چاه سرمایه گذاری را بلد نیستید و نگران هستید پولی که 
با هزار و یک زحمت بدســت آورده اید را در سرمایه گذاری 

نامطمئنی از دست بدهید.
 دی :

روحیه لج بازی دارید و می خواهید همیشه حرف 
خود را به کرسی بنشانید، با این روحیه دوستان 
صمیمی خود را از دســت خواهید داد. یکی از عزیزان شما 
در بستر بیماری است و امروز اصلا حال وروز خوشی ندارد، 
در چنین شــرایطی هر کاری که از دستتان بر می آید را برای 
پرســتاری از این عزیز انجام دهید و لحظه ای ایشان را تنها 

نگذارید. 
   بهمن :

روحیه  دمدمی مزاجی که دارید را کنار بگذارید 
و با عزمی راسخ زندگی را ادامه دهید. دزدی در 
کمین مال شما نشسته و امروز اگر چشم چپ کنید، اموالتان به 
سرقت می رود. همسر یا عشق  زندگی تان را عاشقانه دوست 
دارید و امروز می خواهید با خرید هدیه ای، عشق بی پایان خود 

را نثار ایشان کنید. 
  اسفند : 

 تغییر مهمی در زندگی شــما ایجاد می شود. این 
تغییر در نگاه اول، ناراحت کننده به نظر می رســد، 
با ایــن حال غم به دل خود راه ندهیــد، زیرا در نهایت همه 
چیز به نفع شما تمام خواهد شد. شرایطی برای افزایش درآمد 
پیش  روی شــما قرار می گیرد. از این فرصت نهایت استفاده 
 را ببرید و به اطرافیان ثابت کنید که انســان موقعیت شناسی 

هستید. 

طالع بینی

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
 03:28:00 اذان صبح

0۴:55:06 
11:۴2:23 
18:2۷:56
18:۴5:58

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:۴۴:۴6 اذان صبح
05:1۷:22
12:12:۴۷ 
19:06:30 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

03:۴۴:18 اذان صبح
05:13:32
12:0۴:09 
18:53:02 
19:11:26 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:02:25 اذان صبح
0۴:32:25 
11:2۴:09 
18:1۴:10 
18:32:۴1

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

03:35:05 اذان صبح
05:05:12 
11:5۷:0۷ 
18:۴۷:20 
19:05:52 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:1۴:۴3 اذان صبح
0۴:۴5:۴9
11:39:09 
18:30:۴6 
18:۴9:29 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

 03:35:2۴ اذان صبح
05:0۷:02 
12:01:0۷ 
18:53:30
19:12:18 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

03:19:۴8 اذان صبح
0۴:53:20 
11:۴9:59 
18:۴۴:5۷ 
19:0۴:0۴ 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 19:25:28 اذان مغرب اذان مغرب

سیر صعودی آمار سرطان در کودکان سیر صعودی آمار سرطان در کودکان 
گروه سلامت // دبیر علمی کنگره دوسالانه 
بین المللی انکولوژی کودکان گفت: برگزاری 
کارگروه های تخصصی در کنگره دوسالانه 
بین المللی انکولوژی کودکان موجب تبادل 
 نظر میان متخصصــان داخلی و خارجی 

می شود. 
محسن روزرخ، افزود: اگرچه سرطان کودکان، 
بخش کوچکی از آمار ابتلاء به ســرطان در 
سراسر جهان را به خود اختصاص داده است، 
اما بیماری هــای انکولوژی کــودکان، انواع 
گسترده ای دارد. از ســوی دیگر با توجه به 
نرخ رو به رشــد بیماری سرطان در جهان و 
تأثیر عوامل ژنتیکی، آلودگی هوا و…، آمار 
ابتلاء به سرطان در کودکان نیز سیر صعودی 
داشته و لازم است تا بیش از پیش به موضوع 

انکولوژی کودکان توجه شود.
وی ادامه داد: بیمارستان محک کوشیده است 
تا بر اساس استانداردهای بین المللی در مسیر 
درمان بیماری های خون و انکولوژی کودکان، 
حرکت کند. اســتانداردهای بین المللی نیز بر 
اســاس تبادل نظر میان متخصصان داخلی 
و خارجی به دســت می آید.به گفته روزرخ، 
انکولوژی رشــته ای نیســت که در آن همه 
متخصصان یک برنامــه و پروتکل درمانی 
را پیشنهاد دهند؛ بنابراین برنامه های درمانی 
 SIOP بین المللی که توســط مراکزی مانند
و ســایر مراکز درمانی معتبر جهانی پیشنهاد 
می شود، برای متخصصان داخلی قابل استناد 
است.وی افزود: انکولوژی کودکان موضوعی 
مشــترک در داخل و خارج از کشور است و 
مطالعه درباره مسیر درمان، انتخاب داروها و 
نتایج حاصل شده از درمان هم جهانی است 
و بسیار کم اتفاق می افتد که به صورت موردی 
و بر اساس شرایط یک شخص، برنامه درمانی 
خاصی پیشــنهاد شــود.روزرخ یادآور شد: 
انکولوژی کودکان، تخصصی در حال رشــد 
است و از لحاظ روش های درمانی، دارو و…، 
همواره در حال تغییر است. امروزه بسیاری از 
روش های درمانی مرسوم و بسیار گران -اگر 
به روز نباشند- موجب ناتمام ماندن برنامه های 
درمانی کودکان مبتلا به ســرطان می شوند و 
ممکن است برای بیماران عوارضی شدید ایجاد 
کنند.این فوق تخصص جراحی اطفال، مهم ترین 
کارکرد برگــزاری کنگره های علمی را تبادل 
اطلاعات میان متخصصان داخلی و خارجی 
عنوان کرد و گفت: با توجه به گستردگی انواع 
نمی توان همه داده های  سرطان های کودکان، 
تجربی بیمارستان محک را تنها در یک کنگره 

علمی به اشتراک گذاشت.

 به همین دلیل بیمارستان محک تلاش می کند 
در کنگره دوســالانه بین المللــی انکولوژی 
کودکان )یادبود پروفســور پروانه وثوق( بر 
رشته هایی که داده، نتایج و برنامه های درمانی 
بیشــتری دارد، متمرکز شود.روزرخ افزود: با 
توجه به ارتباط بیمارســتان محک، با مراکز 
علمی در کشــورهای کانادا و پاکستان، قرار 
است کنگره دوســالانه بین المللی انکولوژی 
کودکان، به رویکرد درمان چند تخصصی در 
تومورهای مغزی کودکان بپردازد و در آن از 
ظرفیت های متخصصــان داخلی و خارجی 

استفاده شود.
وی با بیان اینکه شایع ترین سرطان کودکان بعد 
از سرطان لوسمی یا سرطان خون، تومورهای 
مغزی اســت، توضیح داد: بیمارستان محک 
بیشــترین خدمات ممکن را به کودکان مبتلا 
به تومورهای مغزی ارائــه می دهد؛ بنابراین 
میزان نمونه های تجربی بیمارســتان محک 
در تومورهای مغز و اعصاب نســبت به سایر 
تومورها بیشــتر اســت. از این رو در کنگره 
دوســالانه بین المللی انکولوژی کودکان، به 
درمان تومورهای شــایع مغــزی کودکان با 

رویکرد چندتخصصی پرداخته می شود.
روزرخ با اشاره به حضور تخصص های مختلف 
در کنگره دوسالانه بین المللی انکولوژی افزود: 
تخصص هایی مانند پرستاری، رادیوانکولوژی، 
توانبخشی، جراحی، رادیوتراپی و…، در درمان 
تومورهای شایع مغزی کودکان به بحث گذاشته 
می شوند. افراد متخصص هر رشته پزشکی، 
در قالب کارگروه های تخصصی در این کنگره 
می توانند به تقویــت بنیه علمی و تجربی در 
درمان تومورهای شایع مغزی کودکان کمک 
کنند و با بررسی نقاط ضعف و قوت برنامه های 
درمانی، با یکدیگر تبادل نظر کنند.وی تأکید 
کرد: برگزاری کنگره نوروانکولوژی ابداع ما 
نیست و در سراسر دنیا انجمن های علمی مرتبط 
با سرطان کودکان چنین کنگره هایی را برگزار 
می کنند. مؤسسه محک نیز بنا بر رسالت خود، 
علاوه بر اعزام متخصصان داخلی به کنگره های 
انکولوژی کودکان در خارج از کشور، کنگره 
انکولوژی کودکان را در داخل کشــور برگزار 
می کند.به گزارش مهر ؛ روزرخ در پایان گفت: 
امیدواریم با تمهیداتی که اندیشیده شده است، 
این کنگره در سطح استانداردهای بین المللی به 
صورت مستند و مؤثر برگزار شود و در ارائه 
برنامه های درمانی به روزتر، کم هزینه تر و کم 
دردتر برای کودکان مبتلا به انواع تومورهای 

مغزی، راهگشا باشد.

ایجاد بازار سیاه عمل های زیبایی

توصیه هاییتوصیه هایی برای پی بردن به  اصالت  لوازم آرایشی و بهداشتی برای پی بردن به  اصالت  لوازم آرایشی و بهداشتی

 گروه ســلامت //  اصالت وســایل آرایشــی 
بهداشــتی باید مشخص باشــد و این لوازم به 
هیچ وجــه نباید از دســت فروش ها خریداری 
شوند زیرا محصولی که قرار است برای سلامت 
 پوســت و مو یا آرایش اســتفاده شــود نباید 

مضر باشد. 
غلامرضا مهشــاد مدیر غذا، آشامیدنی، آرایشی 
و بهداشــتی دانشگاه علوم پزشــکی دزفول در 
گفت وگو با ایســنا، اظهار کــرد: مصرف لوازم 
آرایشــی و بهداشتی در ایران زیاد است و تقریبا 
ایران پنجمین کشــور در دنیا و اولین کشور در 
خاورمیانه از نظر مصرف لوازم آرایشی و بهداشتی 
است. در این شرایط، ۲۰ درصد وسایل آرایشی 
و بهداشــتی موجود در ایران، تولید داخل کشور 
هستند و ۲۰ درصد از مبادی رسمی و ۶۰ درصد 

از طریق قاچاق وارد بازار می شوند.
وی با اشــاره به اهمیت استفاده از لوازم آرایشی 
مناســب افزود: اصالت وسایل آرایشی بهداشتی 
باید مشخص باشد و این لوازم به هیچ وجه نباید 
از دست فروش ها خریداری شوند زیرا محصولی 
که قرار است برای سلامت پوست و مو یا آرایش 

استفاده شود نباید مضر باشد.  
مهشاد با بیان اینکه اصالت کالا مشخص می کند 
یک کالا چه مقدار سلامت دارد، گفت: تبلیغات 
گمراه کننــده و اغراق آمیزی در فضای مجازی و 
ماهواره در مورد اثرگذاری برخی وسایل آرایشی 
و بهداشــتی پخش می شــود و باید مردم مراقب 

باشند و گول نخورند.

وی با اشــاره به عوارض جانبــی برخی لوازم 
آرایشــی و بهداشــتی بیان کرد: برخی وسایل 
آرایشی و بهداشتی مانند سرم مو، ژل مو، شامپوها 
و حالت دهنده ها ممکن است ترکیبات آسیب زننده 
به مو داشــته باشــند و منجر به عوارضی مانند 
ریزش مو، تغییر رنگ یا جنس مو شوند و درمان 

آن هم بسیار سخت است.
مدیر غذا، آشامیدنی، آرایشی و بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشــکی دزفول گفت: یکــی از عوراض 
بسیار شــایع از وسایل لوازم آرایشی و بهداشتی 
غیرمجاز یا دارای فلزات سنگین، جوش صورت 
است. همچنین مواد نگهدارنده در این مواد موجب 
واکنش های آلرژیک مانند قرمزی و خارش پوست 
می شود. با توجه به حساسیت چشم ها، استفاده از 
برخی کرم ها در اطراف چشم ، خط چشم یا ریمل 
نیز ممکن اســت موجب بروز عوارض چشمی 
مانند عفونت های چشمی شوند. استفاده مستمر از 
وسایل آرایشی موجب سردرد و پیری زودرس 
هم می شود، بنابراین باید حواسمان باشد استفاده 
 از این وســایل موجب آســیب زدن به سلامت 

نشود.
وی بیان کرد: وســایل آرایشی و بهداشتی پس 
از خریداری حتما باید در دمای مناســب و دور 
از آفتــاب نگهداری شــوند و از داروخانه ها یا 

فروشگاه های مجاز تهیه شوند.
 شاخصه های یک محصول مناسب آرایشی و 

بهداشتی
مهشــاد گفت: یک محصول آرایشی و بهداشتی 

»برچسب اصالت« دارد و مصرف کننده بر اساس 
آن متوجه می شود این محصول سالم است یا نه. 
یک ســری علائم اختصاری برای مصرف کننده 
روی محصول وجود دارند و نخســتین مورد آن، 
شناســه تجاری ۱۴ رقمی است که برای هر نوع 
کالا، اختصاصی اســت. دومین مورد، شناسه ۲۰ 
رقمی برای رهگیری محصول اســت تا مشخص 
 شــود کالا کجا ســاخته شــده و از چه مبادی 

وارد شده است.
وی افزود: سومین مورد مهم، شرکت تولیدکننده 
محصول، تاریخ تولید و تاریخ انقضای محصول 
اســت. کد اصالــت ۱۶ رقمی هــم به صورت 
پوشش دار روی هر کالا وجود دارد و با خراش 
آن می توان اصالت کالا را بررسی کرد. مشخصات 
فنی، ترکیبات،  محل و زمــان تولید آن هم باید 

مشخص شده باشد.
 چگونگی بررسی اصالت کالا

مدیر غذا، آشامیدنی، آرایشی و بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی دزفول گفت: مصرف کننده ابتدا باید 
با اســتفاده از برنامه تلفن همراه و اسکن بارکد 
روی لوازم آرایشــی، آن را بررســی کند و ببیند 
تقلبی اســت. مصرف کنندگان  یا  محصول اصل 
همچنین می توانند از طریق ارسال بارکد ۱۶ رقمی 
به ســامانه پیامکــی ۲۰۰۰۸۸۲۲ یا تلفن گویا 
 ۰۲۱۶۱۸۵ یا ســایت تیتک مشخصات کالا را 

بررسی کنند.
 توصیه هایی برای استفاده از لوازم آرایشی 

و بهداشتی
وی عنــوان کرد: توصیه می شــود زنان باردار و 
کودکان از لوازم آرایشی استفاده نکنند. همچنین 
هیچکس لوازم آرایشــی خود را بــا دیگران به 

اشتراک نگذارد.
مهشاد با تاکید بر لزوم توجه کردن به تاریخ انقضای 
محصولات آرایشــی و بهداشــتی گفت: توصیه 
می شود روزانه از لوازم آرایشی استفاده نشود. اگر 
افراد طالب ســلامت پوست و موی خود هستند، 
باید خواب کافی و مصرف آب کافی و تغذیه سالم 
را رعایت کنند. گاهی مشاهده می شود برخی افراد 
هنگام اســتفاده از ریمل یا خط  چشم، فرچه آن 
را با بزاق دهان نم دار و سپس استفاده می کنند که 
 این مساله موجب می شود باکتری وارد محصول 

شود.  
وی بیان کرد: قبــل از خواب حتما باید صورت 
با شوینده مناســب شست وشو شود و با آرایش 
نخوابنــد. همچنین بهتر اســت از محصولات از 
ارگانیک و گیاهی اســتفاده شــود، هر چند این 
محصولات گرانتر هســتند، اما در ترکیبات آن ها 

کمتر از مواد شیمیایی استفاده می شود.
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 گــروه خبر // معــاون آمــوزش ابتدایی 
وزارت آمــوزش و پرورش بــا بیان اینکه 
تا  آموزگاری  اســتخدام  آزمون  داوطلبان 
تیر امســال تعیین تکلیف می شوند، گفت: 
انسانی مشوق هایی  به منظور تامین نیروی 
برای اضافه تدریس همکاران و ادامه فعالیت 

نیروهای بازنشسته در نظر گرفته ایم. 
    حمید طریفی حسینی درباره کمبود و جبران معلم 
در مقطع ابتدایی اظهار کرد: در طول سال های گذشته 

هم به این شــکل بوده که کمبودهای نیروهای انسانی 
پس از ســاماندهی نیروهای رسمی مشخص می شود 
و ما اکنــون باید عوامل مختلــف از جمله جمعیت 
دانش آموزان، مهاجرت در استان ها ، دانش آموزان اتباع 
و یک نرم و تراکم کلاسی را پس از ساماندهی نیروهای 
 رســمی در نظر بگیریم و به این صورت تعداد کمبود 
نیروی انسانی مشخص می شود.وی با بیان اینکه پیشتر 
هم معمولا همه ســاعات آموزشــی مدارس توسط 
معلمان رسمی تمام وقت تکمیل نمی شد، افزود: برخی 
از همکاران به صورت حق التدریس و نوبت دوم تمایل 

به همکاری دارند. از سوی دیگر برخی از بازنشستگان 
هم به ادامه فعالیت تمایل دارند و به عنوان نیروی موثر 
 می توانند کار خود را ادامه دهند.معاون آموزش ابتدایی 
وزارت آموزش و پرورش ادامه داد: باید برآورد دقیقی 
داشته باشــیم که چه تعداد افراد بازنشسته می شوند و 
تمایل به ادامه همکاری دارند، اکنون ضریب اشــتغال 
معلمان به طور میانگین ۱.۲ است که اگر این ضریب 
اشتغال همکاران را یک نسبت دو درصد یا ۰.۲ درصد 
افزایــش دهیم، بخش عمده نیروی انســانی برطرف 

می شود و نیازی به استخدام جدید هم نداریم.
*  شیب نزولی جمعیت دانش آموزی از دو سه 

سال آینده
  با توجه به پیک جمعیت دانش آموزی در مقطع ابتدایی 
تقریبا از دو سه سال آینده جمعیت دانش آموزی شیب 
نزولــی پیدا می کند و این جمعیت به دوره متوســطه 
منتقل می شود . طریفی حسینی یادآورشد: با توجه به 
پیک جمعیت دانش آموزی در مقطع ابتدایی تقریبا از 
دو سه ســال آینده جمعیت دانش آموزی شیب نزولی 
پیــدا می کند و این جمعیت به دوره متوســطه منتقل 
می شود که معاونت آموزش متوسطه از اکنون برای این 
موضوع تدبیر می کنند و آزمون های استخدامی دبیری 
و هنرآموزی به منظور پیش بینی جمعیت دوره متوسطه 

و تامین معلم برای این دانش آموزان برگزار می شود.
وی خاطرنشــان کرد: کمبود نیروی انسانی در مقطع 
ابتدایی با توجه به جذب های ماده ۲۸ و فارغ التحصیلان 

دانشگاه فرهنگیان برای سال های آینده نخواهیم داشت، 
اکنون در تلاش هســتیم که نرم و تراکم کلاسی را به 
استاندارد شورای عالی آموزش و پرورش نزدیک کنیم.
*  امسال ۲۸ هزار جذب آموزگار خواهیم داشت

  معاون وزیر آموزش و پرورش یادآورشــد: ســال 
گذشــته چالش اساســی پس از کرونا را داشتیم و 
بسیاری از همکاران به دلیل شرایط کرونایی و همچنین 
به منظور اســتفاده از مزایای رتبه بندی بازنشستگی 
را به تاخیر انداخته بودند که پس از مشــخص شدن 
مزایای رتبه بندی بازنشسته شدند و برای تامین معلم 
دچار مشکل شدیم. طریفی حسینی افزود: امسال در 
جلسات اتاق فکر نیروی انسانی پیش بینی هایی انجام 
دادیم که با جذب ها بخش زیادی از نیروی انســانی 
مشکل حل می شود و مشوق هایی برای اضافه تدریس 
همکاران و ادامه فعالیت نیروهای بازنشســته در نظر 
گرفته ایم.وی یادآورشــد: امســال حدود ۲۸ هزار و 
هشت نفر ردیف استخدامی داریم که امیدواریم با توجه 
به افرادی که برای مصاحبه معرفی شدند، بتوانیم تا تیر 
و پیش از اعلام نتایج آزمون دبیری هنرآموزی و کیفیت 
بخشی تعیین تکلیف شــوند.به گزارش ایرنا، آزمون 
 استخدامی آموزگاری روز ۱۸ اسفند ۱۴۰۲ با حضور 
۶۳۰ هــزار داوطلب برگزار شــد. طبق گفته رئیس 
سازمان ســنجش آزمون اســتخدامی آموزگاری با 
 حضــور ۶۳۰ هــزار داوطلب و مشــارکت بیش از

 ۸۲ درصدی بانوان برگزار شد.

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش:

مشوق هايی برای اضافه تدريس معلمان در نظر گرفته ايم

برخی از شهروندان بندرعباس که برای تهیه سیلندرگازهای مایع به 
مراکز توزیع رفته اند با مشکل مسدودی کارت بانکی و عدم تحویل 
کپسول گاز مواجه شــده اند.این افراد درپیگیری های خود با این 
پاسخ مواجه شدند که چون علمک گاز به کنار منزل مسکونی  یا در 
جوار مجتمعتان آمده است شرکت پخش فرآورده های نفتی ، اقدام  
به مسدودی کارت بانکی معرفی شده در سامانه  کرده و از تحویل 
ســیلندرگاز مایع به آن شهروندان برای وادار ساختن  به گاز کشی 
خودداری می کند. یکی از شهروندان که با این مورد روبرو شده بود 
گفت حداقل به سه مرکز توزیع مراجعه کرده و همگی همین پاسخ 
را داده اند و در مراجعه به شرکت پخش فرآورده های نفتی نیز این 
موضوع را شنیده است .وی افزود که دهها نفرمثل من سرگردان و 
حیران پیدا کردن یک کپسول بوده اند و درنهایت با چند برابر قیمت 
موفق شــده اند سیلندری برای خاموش نماندن اجاق گازشان پیدا 
کنند.چنین رفتارهایی با شهروندان گویی در بندرعباس برای مدیران 
 باب شــده است و از نجابت و صبوری این مردم برداشت نادرستی 
 می شــود. جای پرســش جدی اســت که طبق کــدام قانون یا 
 مصوبه ای چنین رویه ای اتخاذ شــده و چرا شــهروندان باید با 
تصمیم های خلق الســاعه عده ای دورمیز نشین دچار مشکل و 
مضیقه تهیه کپسول شوند ؟چرا این موضوع به شکل وسیع و علنی 
به اطلاع مردم نرســیده و روندی غیرشفاف  و پنهانی را طی کرده 
اســت؟ اگر شرکت پخش احساس می کند شــهروندان رغبتی به 
اتصال به شبکه گاز شهری ندارند دلیلش راباید در شرایط اقتصادی، 
فرهنگ ســازی ، استانداردهای متنوع برای تایید و...جست و جو 
کند نه اینکه  شهروندان با توسل به روش های غریب در تله اجبار 
گرفتار شوند. نباید زندگی روزمره شهروندانی که صدها مشکل ریزو 
درشت دارند گروگان تصمیمات مدیرانی شود که ظاهرا رغبتی به 
توجه به مشکلات مردم ندارند. ازنمایندگان مجلس ، دستگاههای 
نظارتــی و قضایی و ...باید خواســت به چنیــن مواجهه هایی با 
شــهروندان ورود کنند واگر واقعا مصوبه ای دراین باره وجوددارد 
که در مراجع ذیصلاح استانی به تایید رسیده است درمعرض دید و 
اطلاع مردم قرار دهند .دغدغه تهیه سیلندرگاز در شهربندرعباس از 
 کهنه ترین مسائل شهری در این بندرراهبردی جنوب ایران محسوب 
می شود. سالهاست مردم این شهربرای دسترسی به گاز مایع شهری 
باانواع مشکلات از نبود و کمبود گرفته تا قیمت متغیر تا معطلی و 
 جست و جو در شــهر برای یافتن یک کپسول ۲۰ کیلویی روبرو 
هســتند. .اگرچه طرح توزیع سیلندربراساس ثبت در سامانه برای 
قانونمند شدن عرضه آن به قیمت های مصوب کمک کرد اما بازهم 
مردم این شهر برای استفاده از آن در استفاده های عمومی و خانگی 

با مشکلات دست و پنجه نرم می کنند.

یادداشت

زورگازی شرکت پخش فرآورده های نفتی 
به شهروندان بندرعباسی 

محسن دهقانی 

صید۶۵۰میلیون دلاری شیلات ازدریا 
 گــروه گــزارش // مســئولان وزارت 
جهاد کشــاورزی می گوینــد افزایش 
شــیلاتی  محصولات  ارزآوری  و  تولید 
در کنار توســعه عملیــات آبخیزداری 
و آبخــوان داری و خودکفایی در تولید 
در  کشاورزی  اساسی  محصولات  برخی 
صدر برنامه هــای محمد علی نیکبخت، 
وزیر جهاد کشاورزی قرار دارد؛ به طوری 
که این صنعت توانسته طی سالیان اخیر 
غذایی  صنایع  پردرآمدترین  از  یکی  به 
کشورمان تبدیل شود و به نظر می رسد 
با توجه به برنامه های کشور برای توسعه 
اقتصاد دریامحور در ســالیان آینده نیز 
شاهد رشد و شکوفایی هرچه بیشتر این 

صنعت باشیم. 
   آخرین آمارهای ارائه شــده توســط سازمان 
شیلات نشــان می دهد طی یک ســال اخیر با 
افزایش۱۳۰هزار تنی، میزان تولیدات شــیلاتی 
در ســال ۱۴۰۲ به یک میلیــون و۳۸۰هزارتن 
رســید، ایــن درحالی اســت که ایــن میزان 
درســال۱۴۰۱حدود یک میلیون و ۲۵۰هزارتن 
بود.با این حال این سازمان وعده داده که تا پایان 
سال جاری تولیدات خود را به حدود یک میلیون 
و ۶۰۰هزار تن می رساند و در بازه بلندمدت نیز 
تولید دو میلیون و ۶۰۰هزار تنی دور از دسترس 

نخواهد بود.
   ازطرف دیگر استان های مازندران، خوزستان، 
گیلان، بوشهر و لرســتان رتبه های اول تا پنجم 
حوزه آبزی پروری در کشور را به خود اختصاص 
داده اند. ۱۵درصد یــا ۲۱۱ هزار تن از این یک 
میلیون و ۳۸۰ هزار تن تولید شــیلاتی در سال 
گذشــته، به حدود۶7کشــور جهان صادر شده 
که درآمد حــدود ۶۵۰میلیــون دلاری را برای 

کشــورمان به ارمغان آورده اســت. این درحالی 
است که درسال۱۴۰۱ میزان صادرات محصولات 
شیلاتی ۱۸۰ هزار تن آبزی به ارزش ۵۴۰ میلیون 

دلار بود.
   بــه همیــن دلیل می تــوان گفت صــادرات 
محصولات شیلاتی طی یک  سال اخیر به لحاظ 
وزنی با رشــد ۱7درصدی و به لحاظ ارزشی با 
رشد ۲۰درصدی روبه رو بوده است.در این میان 
صادرات میگو ۹۸ میلیون و ۴۰۰ هزار دلار بوده 
که رتبه نخست ارزآوری محصولات شیلاتی را 
بــه خود اختصاص داده و خاویار، کپورماهیان و 
قزل آلا از دیگر تولیدات شــیلاتی ارزآور برای 

کشورمان محسوب می شوند. 
  ســهم ۱۰درصدی شــیلات از صادرات 

بخش کشاورزی
  علی اکبر خدایی، رئیس اتحادیه تولید وتجارت 
آبزیان ایران در گفت وگو باجام جم در خصوص 
صادرات محصولات شــیلاتی گفت: طی سالیان 
اخیر شاهد افزایش ارزآوری محصولات شیلاتی 
بوده ایم که در این میان صادرات به کشــورهای 
عضو اوراســیا، خصوصا روســیه جهش قابل 
قبولی داشــته و به نظر می رســد مزیت نســبی 
بیشتری برای کشــورمان داشته باشد. وی افزود: 
تقریبا می توان گفت در سال گذشته، محصولات 
شیلاتی ۱۰درصد ازصادرات بخش کشاورزی را 
به خود اختصاص داده اند؛ به همین دلیل توســعه 
تولیدات شــیلاتی و صیادی باید در اولویت های 

این وزارتخانه قرار گیرد.
  رئیــس اتحادیــه تولیــد وتجــارت آبزیان 
ایران خاطرنشــان کــرد: این میــزان صادرات 
درحالــی صورت گرفته که بد نیســت بدانیم که 
از۱۲7میلیون تن محصول تولیدشــده کشاورزی 
درســال گذشــته، کمتر ازیک درصد آن یعنی 
یک میلیون و۳۸۰هزارتن شــیلاتی بوده است.

 خدایی بیــان کرد:طی ســالیان اخیر آســیای 
جنوب شرقی و روسیه مهم ترین مقاصد صادراتی 
محصولات شیلاتی بوده اند وبه نظر می رسد برای 
توسعه صادرات شیلاتی بایدبه سمت برندسازی و 
افزایش ارزش افزوده در تولیدات شیلاتی حرکت 

کنیم. 
  ازطرف دیگر مهدی سروی،کارشناس کشاورزی 
وامنیت غذایــی نیزمی گوید:طی ســالیان اخیر 
باتوجه به توسعه صیادی و روی آوردن به افزایش 
تولید در آب های ساحلی کشورمان، شاهد رشد 
قابل قبول آبزیــان بوده ایم. وی افزود: همین امر 
ســبب شد طی دوســال اخیر ۲۰۰ میلیون دلار 
راشاهد  درارزآوری محصولات شیلاتی  رشــد 
باشیم که این امر به دلیل روی آوردن به بازارهای 
چین و روســیه بوده است.این کارشناس مسائل 
کشاورزی وامنیت غذایی درادامه تاکید کرد:یکی 
ازمحصولات شــیلاتی که توجه زیــادی به آن 
نمی شــود، خوراک آبزیان است که شیلاتی ها به 
آن توجه ویژه ای دارند وهمین امرســبب شــده 
درکنارمیگو شاهد ارزآوری قابل توجهی در این 

محصول باشیم.
  ســروی در ادامه اظهار کرد: تولید ماهی تیلاپیا 
درکشورمان رشد خوبی داشته وهمین امر سبب 
شد دیگر همانند ســالیان گذشته ارزبری زیادی 
برای واردات این محصول نداشته باشیم. ازطرف 
دیگر بــا توجه به توافقــات صورت گرفته میان 
کشورهای حوزه خزر، شاهدآن هستیم که دیگر 
نمی توانیم خیلی روی صادرات خاویار در کشور 
حساب باز کنیم؛ هرچند میزان تولید این محصول 
دربرخی استان ها افزایشی بوده است.وی در پایان 
بیان کرد: امیدواریم در آینده ای نزدیک شــاهد 
رســیدن صادرات محصولات شــیلاتی به یک 
میلیون دلار باشــیم تا کمی از تراز منفی تجاری 

محصولات کشاورزی بکاهیم. 

گروه خبر// مدیر مخابــرات منطقه هرمزگان گفت: 
سارقان سیم مسی در سال گذشته ۵میلیارد تومان 

به مخابرات استان خسارت وارد کردند.
    به گزارش خبرنگار دریا، حســن هاشــمی در نشست 
 خبــری به مناســبت روز ارتباطــات و روابط عمومی با 
 بیــان اینکــه در برخــی مناطق و محلات هیچ ســیمی 
بدلیل سرقت ها باقی نمانده است،  افزود : در واقع سرعت 
ســرقت ها در هرمزگان بیشتر از ســرعت ترمیم هاست.

هاشــمی با بیان اینکه برای اخذمجوز حفاری بایستی از 
۲7دستگاه استعلام بگیریم که زمانبر است، خواستار تسهیل 

و تسریع در صدور مجوزهای حفاری شد.
   وی گفت: برخی از پیمانکاران  بدلیل روند طولانی صدور 
مجوزهای حفاری ، قراردادشان را با مخابرات لغو کردند. 
وی اظهارداشت: با افزایش حمایت دولت و استانداری از 

مخابرات ، بالطبع ارتقای خدمات رسانی را به همراه خواهد 
داشت.وی خاطرنشان کرد: بســیاری از مشکلاتی که در 
سال های گذشته در ســایر استان ها برطرف شده است ، 
اما در هرمزگان همچنان پابرجاست.  مدیر مخابرات منطقه 

هرمزگان گفت: ضریب تلفن همراه در اســتان ۱۰۰درصد 
است.هاشمی اظهارداشت: ۴هزار کیلومتر فیبرنوری شهری 
در اســتان داریم.۵۲شهراســتان تحت پوشش فیبر است.
وی خاطرنشــان کرد: در انتخابات سال گذشته ۹۸درصد 
صنــدوق ها را ارتباط آنلاین داشــتیم کــه امیدواریم در 
انتخابات ســال آینده این میزان به ۱۰۰درصد برسد.مدیر 
مخابرات منطقه هرمزگان گفت:  طرح نجما )نهضت جهادی 
فیبر نوری شرکت مخابرات ایران( با سرمایه گذاری بیش 
از هزار میلیارد ریال و پیشــرفت فیزیکی ۹۲ درصدی در 
۱۱شهرستان تاکنون اجرا شده است.هاشمی اظهارداشت: 
تعداد روســتاهای دارای ارتباط در استان به ۱۴۱۲ روستا 
با ۳۶۳هزار تلفن ثابت رسیده است. وی خاطرنشان کرد: 
7۶درصد سهم بازار فیبرنوری، دیتا و...از طریق مخابرات 

پشتیبانی می شود.

گروه خبر // مدیر عامل شرکت ملی پخش فراورده های نفتی گفت: از ابتدای خرداد 
ماه امکان استفاده از سامانه ثبت آنلاین کارت سوخت فراهم می شود و طی هفت تا 

۱۰ روز، کارت سوخت برای متقاضیان صادر خواهد شد. 
   جعفر سالاری نسب در نشست خبری درباره سامانه آنلاین ثبت کارت سوخت، اظهار کرد: از سال 
۱۴۰۲، ۴ میلیون قطعه کارت ســوخت تحویل مردم شده است و اکنون نیز سامانه ای را راه اندازی 
کرده ایم که بتوانیم فرایند صدور کارت سوخت را برای خودروهای نوشماره سریع تر کنیم و در برنامه 
داریم که این اقدام برای سایر خودروها هم انجام شود.وی افزود: طبق آنچه قانون ما را مکلف کرده، 

۹۰ درصد ســوخت گیری در حوزه بنزین و ۹۵ درصد در حوزه نفت گاز، باید از کارت ســوخت 
شخصی باشد و به همین دلیل به این سمت حرکت کرده ایم و در خردادماه کاملا عملیاتی می شود.او 
با بیان اینکه برای بنزین در دولت راهکارهای غیرقیمتی در دســتور کار است و هیچ پیشنهاد قیمتی 
تاکنون در دولت مطرح نشده و پیشنهاد قیمتی نیز از ما نخواسته اند، گفت: کاهش سهمیه بنزین آزاد 
از ۱۵۰ لیتر به ۱۰۰ لیتر و یا محدودیت ۴۰ لیتری هر نوبت سوخت گیری در همین راستا بوده است.

 به گزارش جام جم آنلاین، سالاری نسب افزود: هم اکنون ۹۴ درصد مردم کمتر از ۱۶۰ لیتر  در ماه 
مصرف بنزین دارند که این میزان با مجموع ۶۰ لیتر ســهمیه ۱۵۰۰ تومانی و ۱۰۰ لیتر سهمیه بنزین 

۳۰۰۰ تومانی پوشش داده می شود.

مدیر مخابرات منطقه هرمزگان  خبرداد

خسارت ۵میلیارد تومانی سارقان به مخابرات هرمزگان 

مدیر عامل شرکت ملی پخش فراورده های نفتی: 

صدور کارت سوخت از ابتدای خرداد یک هفته طول می کشد 

  

گروه خبر // معاون وزیر تعــاون،کار و رفاه اجتماعی 
افزایش ۵۰ درصدی مراکز آمــوزش جوار کارگاهی را 
از راهبردهای ســازمان فنی و حرفه ای در سال جاری 
برشمرد و گفت: توسعه دیپلماسی مهارت را به عنوان 
یک سیاســت خلاقانه در ارتباط با سایر کشورها در 

دستور کار داریم. 
   مهــرداد عظیمی از وجود بیــش از ۴۱۰۰ مرکز آموزش جوار 
کارگاهی در کشــور به منظور تربیت نیروی ماهر و متخصص خبر 
داد و گفت: در ســال جاری افزایــش ۵۰ درصدی مراکز آموزش 
جوار کارگاهی را به عنوان یک راهبرد اساســی در دســتور کار 
داریم.سازمان فنی و حرفه ای با داشتن بیش از ۲۲ هزار آموزشگاه 
آزاد فنی و حرفه ای، ۶۵۸ کارگاه آموزش دولتی، ۵۰۰۰ مربی در 
بخش دولتی و ۴۱۶۰ آموزشگاه جوار کارگاهی در صنایع بزرگ 
سهم بســزایی در امر مهارت آموزی دارد.وی تاکید کرد: با وجود 

مراکز آموزشی و آموزشگاه های آزاد مهارتی،۶۰ درصد ماموریت 
ســازمان آموزش فنی و حرفه ای توســط بخش خصوصی انجام 

می شود.
  معاون وزیــر تعاون،کار و رفاه اجتماعی در عین حال توســعه 
دیپلماســی مهارت را از جمله برنامه های در اولویت سازمان فنی 
و حرفه ای برشمرد و گفت: تقویت دیپلماسی مهارت با کشورهای 
همســایه از برنامه هایی است که امســال با جدیت دنبال خواهیم 
کرد و معتقدیم که از طریق آن می تــوان در صدور توانمندی های 
ایران در امر آموزش های مهارتی به کشورهای هدف بهره برداری 
کرد.عظیمی آمادگی ســازمان فنی و حرفه ای در خصوص اعزام 
مربی به کشــورهای همســایه، تربیت نیروی کار ماهر مورد نیاز 
بازار کار کشــورهای هدف و انتقال تجربیات در زمینه مهارت ها 
و استانداردهای آموزشــی را اعلام کرد.به گزارش ایسنا ؛ وی در 
پایان بهره گیری از تجربیات کشــورها در حوزه آموزش های فنی 
و حرفه ای و سنجش صلاحیت را مورد تاکید قرار داد و گفت: در 

سال جاری توسعه دیپلماسی مهارت و گسترش چتر آموزش های 
مهارتی فراتر از مرزها را به عنوان یک سیاست خلاقانه در ارتباط 
با کشــورها دنبال و از ظرفیت  سازمان فنی و حرفه ای کشور برای 

خلق ثروت استفاده خواهیم کرد.

معاون وزیر کار خبر داد

صدور مهارت های فنی و حرفه ای به کشورهای همسایه

گروه خبر //  فرماندار قشم گفت: سرمایه گذاران و 
دولت، بیش از پیش به شرکت های لنج سازی داخلی 
اعتماد کنند تا سرمایه گذاران بتوانند به شرکت های 

خصوصی سفارش تولید دهند. 
    محمد محمدحســینی فرماندار قشــم، در حاشــیه 
بازدید از نخســتین رویداد بین المللی همتایابی اقتصاد 
دریامحور ایران در قشــم، گفت: برای نخستین بار است 
که شرکت های بسیار خوب از کشورهای مختلف در این 
رویداد شرکت کرده اند، لذا فرصت بسیار مغتنمی است که 
بتوانیم از ظرفیت ســرمایه گذاری بخش خصوصی برای 
رشــد و توسعه جزایر و سواحل بهره ببریم.وی در ادامه 
افزود: اقتصاد دریامحور از قبل در شهرستان قشم وجود 
داشته و مورد غفلت واقع شــده بود، اما نگاه ویژه مقام 
معظم رهبــری به این موضوع، توجه دولت و مجلس را 
به آن سمت معطوف کرد و همه فعال هستند، فرمانداری 
هــم به عنوان نماینده حاکمیت در کنار بخش خصوصی 

قرار دارد.فرماندار شهرستان قشم اظهار امیدواری کرد: 
با حضور پرشور همه سرمایه گذاران و فعالان اقتصادی 
در حوزه جزایر به ویژه جزیره قشــم، بتوانیم شــاهد 
رشد، پیشرفت، توســعه و آبادانی این مرز و بوم باشیم.

محمدحسینی به ظرفیت شناورسازی در شهرستان قشم 
اشــاره و تصریح کرد: ظرفیت های بسیار خوبی در این 
شهرستان وجود دارد، از لنج سازی گرفته تا شناورسازی 
که تنها مختص ســاخت شناورهای کوچک نیست بلکه 
شناورســازی هایی که توانسته چشــمان دنیا را مبهوت 
کند، حتی در حوزه نظامی، شناورهایی با دستان توانمند 
مهندسی کشــور عزیزمان ساخته شده است که می تواند 
دورنمای بســیار خوبی برای جزیره و کشورمان باشد.

وی تأکید کرد: ســرمایه گذاران و دولت به شرکت های 
لنج سازی داخلی بیشــتر اعتماد کنند تا سرمایه گذاران 
بتوانند به شــرکت های خصوصی، در جهت ســاخت 
شناورهای مســافربری، گردشــگری که می تواند پایه 

بســیار خوبی در حوزه ترانزیت مسافر و کالا باشد را 
سفارش دهند.فرماندار شهرستان قشم با اشاره به فضای 
اقتصاد دریامحور جامعه محلــی این جزیره هم افزود: 
اینها زنجیره های به هم پیوســته هستند که برای تکمیل 
این زنجیره، بایــد نگاه ویژه ای به بــوم و مردم محلی 
جزیره داشت.محمدحســینی ادامه داد: صاحبان اصلی 
این جزیره و این ســواحل، مردم هستند، اصل و اساس 
اقتصــاد دریامحور مربوط به همه اینان اســت، لذا اگر 
کسی بخواهد امنیت آن ها را تأمین کند باید مردمی سازی 
اقتصاد دریامحور را سرلوحه قرار دهد، می بایست نگاه 
ویژه ای به این حوزه معطوف شــود.به گزارش ایســنا ؛ 
وی با اشــاره به نقش بسیار مهم مردم در تحقق اقتصاد 
دریامحــور تأکید کرد: مردم همانطور که ثابت کردند در 
همه صحنه ها حضور ثمربخش دارند، در صورتی که به 
آنان فرصت داده شــود و فضا برایشان فراهم شود، در 

تحقق اقتصاد دریامحور نیز حرف اول را خواهند زد.

صاحبان اصلی جزیره قشم و سواحل، مردم هستند 


